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ظرفیت سازی اعتبارات استانی برای تقویت 
بخش صادرات اصفهان

 وقتی گرما رحم نمی کند! 
 سخنگوی سازمان آتش نشانی اصفهان خبرداد: 

  گرمای هوا  ۲۸۱ خودرو در اصفهان را به آتش کشید 

وزارت نیرو، برق تولیدی 
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 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود
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نوبت اول

نوبت اول

شرکت گاز استان اصفهان 

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

فراخوان آگهی مناقصه عمومی از طریق ارزیابی کیفی فشرده: 
شركت گازاستان اصفهان، در نظر دارد جهت موضوع زیر:

فراخوان مناقصه عمومی دو مرحله ای

م الف:  ۱764۲۲۹

شرکت گاز استان اصفهان 

موضوع: تامین نیروی انسانی، خودرو و تجهیزات جهت انجام عملیات امداد، نگهداری و تعمیرات تأسیسات گازرسانی شامل خطوط تغذیه و توزیع، ایستگاه های تقلیل 

فشار، حفاظت از  زنگ، خدمات کنتورخوانی، توزیع صورتحساب مشترکین، وصول مطالبات و خدمات عمومی در سطح شهرستان خوانسار و توابع 

بشماره فراخوان )۲0030۹۱۱3۸00006۱( را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس www.setadiran.ir از طریق ارزیابی کیفی فشرده برگزار نماید. کلیه 
مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه اسناد ارزیابی کیفی و پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

)ستاد( انجام خواهد شد.
تذکر: با توجه به ارزیابی کیفی فشرده )یکپارچه( در این مناقصه، لازم است مناقصه گران نسبت به دریافت، تکمیل ، مهر و امضاء الکترونیک و بارگذاری اسناد ارزیابی کیفی 
اقدام نمایند و همزمان مدارک لازم برای بارگذاری در پاکت های الف، ب و ج را نیز مطابق دعوتنامه صادره مهر و امضای الکترونیک نموده و حداکثر تا تاریخ مشخص شده 

در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت بارگذاری نمایند. 

1- شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی دو مرحله ای، به شرح جدول زیر را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 

شماره سامانه تدارکات الکترونیکی دولتمبلغ تضمین )ریال( شماره مناقصه موضوعردیف

1 C250 1913,700,000,0002003001434000124 – 2 - 403خرید دریچه و طوقه بتنی فاضلابی

2- کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 
آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی 

را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ ۱۴۰۳/۰۵/۱۵ می باشد.

تاریخروزساعتعنوان

1403/05/17چهارشنبه 13:00مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه

1403/05/27شنبه 13:00مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

1403/05/30سه شنبه8:00زمان بازگشائی پاکتها

3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف:
1-3- آدرس: اصفهان، خیابان شیخ کلینی، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، تلفن: 8-36680030-031، اتاق )292( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
۱-۴- مرکز تماس: ۱۴۵۶

2-4-دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768
5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام/ پروفایل/ تامین کننده/ مناقصه گر موجود است.

- کد فراخوان پایگاه ملی مناقصات ۵۳۱7۶۵97
- مهلت زمان دریافت اســناد از ســایت: تا ســاعت ۱9:۰۰ روز پنج شــنبه مورخ 

۱۴۰۳/۰۵/۱۸
- مهلت ارسال پاسخ اســتعلام ارزیابی کیفی و ارائه مدارک و پیشنهاد قیمت در 

سامانه ستاد ساعت ۱9:۰۰ روز پنج شنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۰۱
- بازگشایی و ارجاع به کمیته فنی بازرگانی ۱۴۰۳/۰۶/۰۳ روز شنبه ساعت ۰۸:۴۰ 

به منظور شرکت در این مناقصه، داشــتن کد ۴ و 7 از ســازمان تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی الزامی می باشد.  

- مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار : ۵,۵۳۸,۰۰۰,۰۰۰ ریال
آدرس: شرکت گاز اســتان اصفهان واقع در خیابان چهارباغ بالا - روبروی مجتمع 

پارک - امور پیمان ها 
جهت دریافت اطلاعات بیشتر با شماره تلفن: )38133759 و 38133767( )031( 

تماس حاصل نمایید.
شماره فکس: 031-38133914

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه مرکز تماس 
41914 021

در تقابل امشب تیم سپاهان با 
شباب الاهلی در نقش جهان 
به نوعی  شاهد دوئل تماشایی 
بین دو سرمربی پرتغالی این دو 
تیم در اصفهان خواهیم بود. 



سه شنبه  ۱۶ مرداد ۱۴۰۳ / ۱ صفر ۱۴۴۶ / ۶ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۸

 گروه های تعزیه تیران و کرون نیازمند آموزش هستند
رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی تیران و کرون گفت: گروه های تعزیه این شهرستان برای کیفت 
اجرایی و محتوایی نیازمند آموزش هستند. علی معینی در جلسه مشترک با تعدادی از سرپرست 
گروه های تعزیه تیران و کرون در مجتمع فرهنگی این شهرستان اظهار کرد: تاکنون بیش از یکصد 
مجوز فعالیت برای گروه های تعزیه این منطقه با همکاری پلیس اطلاعات و امنیت عمومی صادر 
شده و آنها اجرا داشته اند. وی افزود: ساماندهی گروه های تعزیه مشکلات و چالش هایی داشته 
است، اما دستاوردهای خوبی نیز در این حوزه حاصل شده که با تداوم برنامه های حمایتی و آموزشی، 
کار آنان تقویت خواهد شد. رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی تیران و کرون با بیان اینکه ۲۵ گروه 
تعزیه دارای مجوز رسمی هستند، تصریح کرد: بر اساس بررسی های کارشناسی و چشم انداز این 
حوزه گروه های تعزیه این شهرستان برای کیفت اجرایی و محتوایی نیازمند آموزش هستند. معینی 
ادامه داد: اجازه فعالیت به گروه های تعزیه بدون پروانه داده نخواهد شــد و با گذشــت زمان باید 
ضمن نظارت بر محتوای کار، از فعالیت گروه هایی که توانایی خود را ارتقا نمی دهند جلوگیری کرد و 
یا تمدید مجوز به چنین مؤلفه هایی ارتباط داده شود. وی اضافه کرد: کیفیت کار برای انتقال مفاهیم 
و جلوگیری از انحراف محتوایی و اجرایی لازم است که تیم های کاری باید به این موضوع توجه کنند. 
رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی تیران و کرون استفاده از افراد متعهد، توانمند و دارای صلاحیت 
در گروه های تعزیه را مهم خواند و اذعان کرد: این کار بر عهده سرپرست و مسئولان گروه ها بوده و باید 
نسبت به مشکلات نیروی انسانی پاسخگو باشند. معینی با اشاره به اینکه نظارت های اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی بر گروه های تعزیه وجود دارد، تصریح کرد: خطاهای پیوسته و بی توجهی به تذکرات 
منجر به ثبت در پرونده و ابطال پروانه فعالیت و یا عدم تمدید آن خواهد شد. وی گفت: تمام ضوابط 
در راستای کیفیت کار بوده و وزارت فرهنگ و ارشاد هم از تعزیه خوانان حرفه ای حمایت می کند اما 

بی قانونی جایگاهی ندارند و همه ملزم به اجرای دستورالعمل ها هستند.

۲۰ هزار لیتر سوخت قاچاق در نجف آباد کشف شد
فرمانده انتظامی شهرستان نجف آباد از کشف ۲۰ هزار لیتر گازوییل قاچاق به ارزش ۲ میلیارد ریال 
 در بازرســی مأموران انتظامی این فرماندهی از یک انبار خبرداد. ســرهنگ میثم گوهری آرانی در 
گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: در راستای اجرای طرح مقابله با قاچاق سوخت و فرآورده های نفتی، 
مأموران انتظامی با انجام اقدامات میدانی و پس از کسب خبری مبنی بر نگهداری سوخت قاچاق در 
یکی از انبارهای سطح شهرستان، بررسی موضوع را در دستور کار خود قرار دادند. وی گفت: مأموران 
پلیس در کلانتری ۱۱ ضمن هماهنگی با مرجع قضایی به محل شناسایی شده اعزام و در بازرسی 
انجام شده از این انبار موفق شــدند ۲۰ هزار لیتر گازوییل که به صورت غیر قانونی و خارج از شبکه 
قانونی توزیع نگهداری می شد را کشــف کنند. فرمانده انتظامی شهرستان نجف آباد با بیان اینکه 
کارشناسان ارزش سوخت قاچاق مکشوفه را دو میلیارد ریال برآورد کرده اند، افزود: در این رابطه 
یک فرد متخلف شناسایی و ضمن تشکیل پرونده برای انجام قانونی به مرجع قضایی معرفی شد.

علیرضا مفرح، رئیس شورای اسلامی شهر کاشان شد
علیرضا مفرح در انتخابات هیئت رئیس شورای اسلامی شهر کاشان به عنوان رئیس برگزیده شد.

به گزارش »ایمنا«، در انتخابات ریاست شورای اسلامی شهر کاشان که با حضور تمامی اعضا برگزار 
شد، علیرضا مفرح با شش رأی موافق به عنوان رئیس و عفت پدرام فر نایب رئیس شورا انتخاب 
شــدند. پیش از این علیرضا عرب بیگی، ریاست سال سوم شــورا را برعهده داشت و مفرح، نایب 

رئیس شورای اسلامی شهر کاشان بود. 
گفتنی است خانم عفت پدرام فر با هفت رأی موافق نایب رئیس، مهدی نادعلی با شش رأی خزانه 
دار، جواد حاجی قدیری با شش رأی منشی اول و علی هاشمی طاهری با کسب شش رأی منشی 

دوم شورای اسلامی شهر کاشان شدند.

فرماندار تیران و کرون:

زیباسازی مدارس با نظر دانش  آموزان انجام شود

فرماندار تیــران و کرون گفت: زیباســازی محیطی مــدارس با نظر و 
مشــارکت دانش آموزان و همکاری انجمن های اولیا و مربیان صورت 

بگیرد تا علاوه بر هم افزایی، جذابیت در کار هم ایجاد شود.
به گزارش »ایسنا«، علی محمدی کیا در جلسه شورای آموزش و پرورش 
تیران و کرون، اظهار کرد: آماده سازی و بهسازی مدرسه در آستانه مهر 
به صورت مشارکتی انجام شود تا زیبایی فضای آموزشی برای دانش 

آموزان جذابیت ایجاد کند.
وی افــزود: در ایــن راســتا از ظرفیت انجمن هــای اولیــا و مربیان، 
دستگاه های اجرایی و نظر و مشارکت دانش آموزان استفاده شود تا با 

هم افزایی شاهد بهسازی و شادابی فضاهای آموزشی باشیم.
فرماندار تیران و کرون به طرح شــهید عجمیان اشاره کرد و یادآور شد: 
در قالب این طــرح نیروهای بســیج، ظرفیت های مردمــی و اداری 

همکاری دارند.
محمدی کیا با بیان اینکه آغاز ســال تحصیلی جدید هم زمان با هفته 
وحدت است، خاطرنشان کرد: از این ظرفیت برای آیین گشایش سال 

تحصیلی استفاده و برنامه های آن حول این محور باشد.
وی یادآور شــد: آموزش و پرورش از نیروهای جــوان، خلاق، متعهد 
و امیدوار به آینده برای مدیریت مدارس و مســئولیت های آموزشــی 

اســتفاده کند که چنین نیروهایی هم در بین افراد جدیدالاستخدام و 
دارای سابقه وجود دارد.

فرماندار تیران و کرون با اشاره به اسناد بالادستی آموزش و پرورش و 
پیش بینی های قانونی که برای حمایت از این نهاد وجود دارد، تصریح 
کرد: بی توجهی به مباحث منجر به بروز مشکلاتی از جمله کمبود نیروی 
انسانی شده که در این خصوص دانشگاه فرهنگیان گزینه مناسبی در 

جبران کمبود خواهد بود.
محمدی کیا اضافه کرد: تغییر نگرش به نظام آموزشی در رفع مشکلات 
آن مهم بوده تــا اینکه در تأمیــن نیازهای اولیه مثل نیروی انســانی، 

تجهیزات و امکانات دائماً دچار مشکل نباشیم.
وی معتقد اســت، نگاه به معلمان و دبیران نباید در راســتای رفع نیاز 
نیروی انسانی عامل باشــد در حالی که جایگاه و شــأن این دسته از 

کارکنان دولت کیفی و تأثیرگذار باشد.
محمدی کیا معتقد است که سرمایه گذاری در حوزه آموزشی و پرورشی 
به آینده کشــور کمک خواهد کرد و در فصل تابســتان که برنامه های 

فرهنگی جریان دارد، موضوعات تربیتی مهم تلقی شوند.
رئیس آموزش و پرورش تیران و کرون نیز در ادامه جلسه به مشارکت 
خیران در احداث مدارس اشــاره و اظهار کرد: تعاملات خیران توانست 

با کمک دولت کمبــود فضای آموزشــی را در این منطقــه جبران کند 
که در آســتانه ســال تحصیلی جدید دو پروژه به بهره برداری رسیده و 

دانش آموزان در این آموزشگاه ها شروع به تحصیل می کنند.
حسین صائبی با اشــاره به اختصاص ۱۳ میلیارد ریال از بودجه تملک 
و دارایی این شهرســتان بــه پروژه هــای مدرسه ســازی، گفت: این 
اعتبار پاسخگوی نیاز نبوده و از مســئولان شهرستانی پیگیری جذب 

بودجه های ملی و استانی را داریم.
وی تجهیز هنرســتان های فنی و حرفه ای را نیز مهم دانست و تصریح 
کرد: ۶۰ درصد از دانش آموزان در این دسته از مراکز آموزشی مشغول به 
تحصیل خواهند شد که جمعیت زیادی را پوشش داده و نیازمند تأمین 

اعتبار برای خرید تجهیزات است.
دبیر شــورای آموزش و پرورش تیران و کرون با بیان اینکه پروژه مهر 
یک فرآیند محوری است، خاطرنشان کرد: اعتبارات دولتی پاسخگوی 
تأمین نیاز مدارس در آستانه سال تحصیلی نبوده و تنها با هم افزایی بین 

بخشی و کار جهادی امکان پذیر می شود.
صائبی به غربالگری دانش آمــوزان در پایه های تحصیلی اول، چهارم، 
هفتم و دهم اشاره کرد و افزود: بهداشت و درمان در این راستا همکاری 

لازم با مدارس و آموزش و پرورش دارد.

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی اردستان با 
اشاره به اینکه تابستان امسال به دلیل قطعی برق 
واحدهای صنعتی اردستان با مشکلات تولید مواجه 
شــدند، گفت: زمانی که کارخانه ها تولید نداشــته 

باشند از روال عادی خارج خواهند شد.
وحید نقوی در گفت وگو با »ایسنا« با اشاره به بازدید 
سرزده از یک  واحد صنعتی در اردستان، اظهار کرد: به 
دلیل گلایه های کارگران در خصوص معوقات حقوق 
و مزایا به همراه دادســتان عمومی از کارخانه کویر 
مقوا بازدید سرزده ای انجام شد تا در جریان آخرین 
وضعیت و مشکلات این واحد صنعتی قرار بگیریم.

وی بازدید و جلســه با مدیران این کارخانه را مفید 
ارزیابی کرد و افزود: با قول مســاعدی که از سوی 

مدیران کارخانه دریافت کردیم مقرر شــد تا پایان 
مردادماه معوقات حقوق کارگران پرداخت شود.

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی اردستان با 
اشاره به مشکلات این واحد صنعتی، تصریح کرد: 
گرمای تابســتان و قطعی برق واحدهای صنعتی، 
شهرستان اردستان را با مشکلات تولید مواجه کرده 
اســت و بعضی کارخانه ها از جمله کویــر مقوا تا دو 

هفته تولید نداشتند.
نقوی عدم نقدینگی در واحدهــای صنعتی را یکی 
دیگر از مشــکلات واحدهای صنعتی عنوان کرد و 
گفت: زمانی که کارخانه ها تولید نداشــته باشند با 
مشــکل نقدینگی مواجه خواهند شــد و طبیعتاً از 
روال عادی و تعهداتی که در قبال نیروهای خود دارد 

خارج خواهند شد.
وی در پاســخ به این ســئوال که موضوع معوقات 
حقوق در واحدهای صنعتی اردستان همواره باعث 
گلایه کارگران بوده، گفت: وظیفه اصلی اداره تعاون، 
کار و رفاه اجتماعــی صیانت از نیروی کار اســت؛ 
بنابرایــن، پیگیر رفع مشــکلات حــوزه کارگری و 
مخصوصاً معوقات حقوق آنها هستیم. البته در این 
راه نیازمند حمایت و همیاری مسئولان شهرستان 

هستیم.

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی اردستان:

قطعی برق، واحدهای صنعتی اردستان را دچار مشکل کرده است

رئیس اداره هواشناسی کاشان گفت: تفسیر نقشه های هواشناسی نشان می دهد که مناطق مختلف دشت کاشــان تا پایان هفته جاری در شرایط هشدار زرد 
هواشناسی قرار دارد. عباس ارغوانی در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: اثر این مخاطره، تداوم توده هوای گرم، افزایش نسبی دما تا ۵ درجه سلسیوس نسبت 
به نرمال، افزایش غلظت آلاینده به واسطه افزایش ازن سطح زمین و کاهش شعاع دید ناشی از وزش باد و گرد و خاک خواهد بود. وی افزود: افزایش نسبی 
میانگین دما و افزایش نسبی اشعه مضر خورشید خطر گرمازدگی به ویژه برای گروه های حساس و کودکان و سالمندان را به همراه دارد و سفارش می شود که 
در ســاعت های میانی روز در منزل بمانید و از ترددهای غیرضروری خودداری کنید. رئیس اداره هواشناسی کاشان تصریح کرد: افزایش دما، منجر به افزایش 
مصرف برق و آب می شود؛ بنابراین، سفارش می شود که در مصرف حامل های انرژی آب و برق، حقوق دیگر شهروندان را مراعات کنیم. وی تأکید کرد: منطقه اثر 
این سامانه شامل همه دشت کاشان به ویژه مناطق دشتی و گرمسیری می شود و با توجه به احتمال آتش سوزی در مراتع و نواحی جنگلی به  علت گرمای هوا 
و همراهی با وزش باد، از روشن کردن آتش در این مناطق خودداری کنید. ارغوانی گفت: امکان صدمه به محصولات باغی و زراعی، امکان آسیب به دام و طیور و 
زنبورهای عسل، امکان صدمه به تأسیسات و تجهیزات صنعتی در ساعت های بعد از ظهر تا شب در اثر وزش باد شدید و گرد و خاک دور از انتظار نیست و استحکام 

سازه های موقت توسط گلخانه داران و پیمانکاران ضروری است.

خبر روزدشت کاشان در شرایط هشدار زرد هواشناسی

عکس خبر

 آی سی یو ۲۰ تختخوابی 
بیمارستان گلدیس شاهین شهر 

بهره برداری می شود
رئیس بیمارســتان گلدیس شاهین شهر گفت: 
به زودی از بخش آی ســی یو ۲۰ تختخوابی در 
بیمارستان گلدیس شاهین شــهر بهره برداری 
خواهد شــد. روزانــه ۴۰۰ نفر ویزیت پزشــک 
عمومی، ۱۶۰ نفــر ویزیت تخصصــی و ۳۰ نفر 
 بســتری به طور متوســط در این بیمارســتان

 انجام می شوند.

 به روزرسانی تجهیزات مرکز فنی و حرفه ای اردستان 
در  دستور کار است

رئیس مرکز فنی و حرفه ای اردستان با بیان اینکه با توجه به پیشرفت علم و فناوری ضروری است 
تجهیزات مرکز فنی و حرفه ای به روزرســانی شــود، گفت: کمبود اعتبارات مانع از توسعه و تجهیز 
کارگاه ها به تجهیزات پیشرفته و به روز می شود. حسن قاسمی سپرو در گفت وگو با »ایمنا« اظهار 
کرد: آموزش ها بر پایه نیازسنجی یک سال گذشته واحدهای صنعتی و کارگاه های تولیدی انجام 
می شــود و در این مدت ۲۲۷۶ نفر و در مجموع ۲۹۸ هزار نفر ساعت آموزش را در مرکزهای فنی و 
حرفه ای به صورت رایگان گذرانده اند که ۳۴۰ نفر از آنها در روســتاها آموزش دیده اند که ۲۷۸ نفر از 
کارگران صنایع و ۸۴ نفر سرباز هستند. وی با بیان اینکه در یک ســال گذشته ۱۶۹۸ نفر در آزمون 
مرکز فنی و حرفه ای اردســتان شــرکت کرده اند، افزود: ۶۵ درصد این افراد موفق به کسب امتیاز 
قبولی شدند و ۱۰۵۰ نفر گواهینامه دریافت کردند، ۳۰۵ نفر در آزمون کتبی شرکت کرده اند و ۱۳۹۳ 

نفر به صورت برخط آزمون داده اند. 
رئیس مرکز فنی و حرفه ای اردستان خاطرنشــان کرد: در بخش آزاد نیز بر پایه برنامه ریزی دولت 
سیزدهم صدور مجوزها سرعت گرفته اســت و در مدت ۳۳ روز پروانه صادر می شود، در این راستا 
تعداد آموزشگاه ها از ۲۰ واحد به ۳۵ آموزشگاه افزایش یافته و در این میان ۱۰ واحد غیر فعال است 
که برای لغو مجوز پنج آموزشگاه با استان مکاتبه شده اســت. قاسمی سپرو اضافه کرد: با تلاش 
مجموعه کارکنان این مرکز و انجام امور مربوطه، امسال به عنوان رئیس برتر رتبه نخست را در بین 

رؤسای مرکزهای استان کسب کردیم. 
وی تأکید کرد: در یکســال گذشــته کارگاه فن آوری اطلاعات مرکز فنی و حرفه ای برادران با اعتبار 
یک میلیارد ریال و مرکز خواهران با اعتبار دو میلیارد ریال تجهیز شد. رئیس مرکز فنی و حرفه ای 
اردســتان گفت: طی این مدت با اســتفاده از ظرفیت و توان هنرآموزان در بخش ســاختمانی و 
تأسیسات بالغ بر دو میلیارد ریال صرفه جویی انجام شده اســت. قاسمی با بیان اینکه با توجه به 
پیشرفت علم و فناوری ضروری است تجهیزات مرکز فنی و حرفه ای به روزرسانی شود، تأکید کرد: 
کمبود اعتبارات مانع از توسعه و تجهیز کارگاه ها به تجهیزات پیشرفته و به روز می شود؛ بنابراین، نیاز 
است که مسئولان در تخصیص اعتبار تملک دارایی به این مرکز مساعدت بیشتری به عمل آورند. 

رئیس مرکز فوریت های پزشکی اورژانس اردستان:

کارشناسانِ اورژانسِ ۱۱۵ را به حاشیه نبرید
رئیس مرکز فوریت های پزشــکی اورژانس اردســتان گفت: از افرادی که با اورژانس ۱۱۵ تماس 
می گیرند می خواهیم خیلی سریع و دقیق به سئوالات پرســتار تریاژ پاسخ دهند و کارشناسان ما 

را به حاشیه نبرند.
از سال ۱۳۹۷ تماس با شماره ۱۱۵ از تمامی شهرستان های تابعه دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، به 
مرکز شهر اصفهان متصل شده و فرماندهی تمام مأموریت های شهرستان ها در مرکز استان انجام 
می شود. کارشناسان مرکز ارتباطات در حین مکالمه تلفنی ســئوالاتی را در مورد وضعیت بیمار از 
تماس گیرنده می پرسند و بعد از جمع آوری اطلاعات لازم، تشخیص می دهند چه تصمیمی را برای 
فرد بگیرند. رئیس مرکز فوریت های پزشکی اورژانس اردستان در گفت وگو با »ایسنا« می گوید: از 
افرادی که با اورژانس ۱۱۵ تماس می گیرند می خواهیم خیلی سریع و دقیق به سئوالات پرستار تریاژ 

پاسخ دهند تا کارشناسان اورژانس زمان طلایی نجات مصدوم را از دست ندهند.
جواد مطیعی با بیان اینکه به طور متوسط کارشناسان اورژانس ۱۱۵ اردستان ماهانه به حدود ۳۰۰ 
تا ۴۰۰ مأموریت اعزام می شوند، تأکید کرد: این خیلی مهم اســت که بتوانیم در کمترین زمان در 

خدمت بیماران اورژانسی باشیم.
وی بیان کرد: طبق نظرسنجی های انجام شده ۹۰ درصد از افرادی که خدمات اورژانس را دریافت 

می کنند نسبت به عملکرد پرسنل اورژانس رضایتمندی نسبی داشتند.

با مسئولان

 ستاد گرامیداشت 
 هفته ملی نوجوان در 
خمینی شهر  تشکیل شد

برای دومین بار ستاد بزرگداشت »هفته ملی 
نوجوان« به منظور برنامه ریزی و هماهنگی هر 
چه بهتر در جهت برگزاری فعالیت های مربوط 
به هفته ملی نوجوان با محوریت کمیته نوجوان 
شــورای فرهنگ عمومی شهرستان خمینی 
شهر تشکیل می شــود و نهادها و ارگان های 
مرتبط عضو این ستاد خواهند بود. به گزارش 
»مهر«، این ســتاد به همت و پیگیری دفتر 
هم اندیشی فرهنگ و هنر نوجوان شهرستان 
خمینی شــهر و موافقــت و همراهی حجت 
الاسلام محمود آبادی، امام جمعه شهرستان 
خمینی شــهر و رئیس اداره فرهنگ و ارشاد 

شهرستان تشکیل شد.
مدیر دفتر هم اندیشی فرهنگ و هنر نوجوان 
شهرستان خمینی شهر با اعلام این خبر اظهار 
کرد: همچون دوره قبل با تشکیل کارگروهی 
در حل طراحی برنامه های ویژه توســط خود 
نوجوانان هستیم و ســعی می کنیم تا پایان 
مردادماه این برنامه ها نهایی و برای تصویب 
و بررســی به کمیته نوجوان شهرستان ارائه 
شود. محمد جواد حاجیان خاطر نشان کرد: 
پیش بینی ما این است حدود ۱۲۰ برنامه در 
رشته های مختلف و برای سلیقه های مختلف 
نوجوانان طراحی و به مرحله اجرا برسد. وی 
ضمن قدردانی از مســئولان شهرستان که در 
این مورد همکاری خوبی تاکنون داشــته اند 
افزود: ما تجربه اتفاق و اتحاد همه مسئولان 
را در سال ۱۴۰۰ با تشــکیل اولین ستاد هفته 
نوجوان و با شــعار محوری و اصلی »شهری 
برای نوجوان ها« داشته ایم که انصافاً تجربه 
شــیرینی بوده و جــا دارد از زحمــات همه 
بزرگواران به ویژه مسئول ستاد آقای عمادی 
تشکر کنم. حاجیان گفت: امسال به یاری خدا 
ستاد گرامیداشت هفته نوجوان با محوریت 
کمیته نوجوان شورای فرهنگ عمومی و توسط 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان و اداره 
ورزش و جوانان و کانون بســیج هنرمندان با 
هدف گرامیداشت یاد و خاطره ۲۴هزار شهید 

استان اصفهان فعالیت خواهد داشت.

آماده سازی و بهسازی مدرسه در آستانه مهر به صورت 
مشارکتی انجام شود تا زیبایی فضای آموزشی برای 
دانش آموزان جذابیت ایجاد کند. در این راستا از ظرفیت 
انجمن های اولیا و مربیان، دستگاه های اجرایی و نظر 
و مشارکت دانش آموزان استفاده شود تا با هم افزایی 

شاهد بهسازی و شادابی فضاهای آموزشی باشیم

اخبار

عکس: ایسنا

استان



سه شنبه  ۱۶ مرداد ۱۴۰۳ / ۱ صفر ۱۴۴۶ / ۶ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۸
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان خبر داد؛

 »نیروگاه های تجدیدپذیر« برترین راه عبور از بحران
»ناترازی برق«

معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری اصفهان گفت: یکی از راه هــای جبران ناترازی برق، 
برنامه ریزی برای احداث نیروگاه های تجدیدپذیر است.

محمود حقیقت سرشت در گفت و گو با »بازار« با اشاره به مشکلات ناشی از ناترازی برق به ویژه برای 
صنایع و واحدهای تولیدی در فصل تابستان و ایام پیک مصرف اظهار کرد: یکی از راه های جبران این 
ناترازی، برنامه ریزی برای احداث نیروگاه های تجدیدپذیر و در رأس آنها نیروگاه های خورشیدی 

است و مدیریت تولید و عرضه برق نیز باید در دستور کار باشد.
وی با تأکید بر اینکه ایجاد ۱۷ شــهرک و ناحیه صنعتی تخصصی انرژی خورشــیدی در ۶ استان 
تصویب و برنامه ریزی شد، افزود: انعقاد تفاهم نامه شــهرک خورشیدی اصفهان نیز به طورجدی 

مطرح شده است و در تلاش برای ساخت سریع تر این شهرک در اصفهان هستیم.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری اصفهان با بیان اینکه برای ســاخت ۱۰ هزار مگاوات 
نیروگاه تجدیدپذیر در بازه زمانی چهار ساله در سطح کشور برنامه ریزی شد، تأکید کرد: تأمین اراضی 
مورد نیاز برای احداث نیروگاه های خورشیدی معمولًا طولانی می شود و تسریع در این امر از از طریق 

ماده ۱۲ قانون رفع موانع تولید و احداث شهرک های خورشیدی در حال انجام است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری اصفهان، توســعه نیروگاه های تجدیدپذیر در استان  
را مســتلزم همکاری تنگاتنگ بین دستگاهی در استان ها و تشــکیل کارگروه توسعه انرژی های 
تجدیدپذیر دانست و گفت:  تلاش ما برای دوماه باقیمانده تابستان مدیریت بهینه مصرف برق است. 
حقیقت سرشت تصریح کرد: صنایع با مشکل ناترازی برق دچار مشکل تولید و رسیدن به اهداف 
افزایش تولید می شوند و انتظار آنها ثبات درشرایط ناترازی و نوسانات برق در صدور بخشنامه ها و 
دستورالعمل ها است، بر این اساس لازم اســت برای مدیریت مصرف برق، لیست مصارف صنایع 

در اختیار قرار گیرد.

رئیس اتحادیه طلا و جواهر استان اصفهان:

مالیات های سنگین، نتیجه به روز نبودن اطلاعات است
رئیس اتحادیه طلا و جواهر اســتان اصفهان گفت: روزی چندین نفر به اتحادیه مراجعه می کنند 
تا به عنوان مثال سئوال کنند چرا مالیات ۲۰ میلیونی شــان، ۲۰۰ میلیون شده؛ این مشکل به دلیل 

به روز نبودن اطلاعاتمان است.
حمیدرضا نیکخواه در نشست بررسی قوانین مالیاتی در زمینه طلا که از سوی سازمان تجاری سازی، 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان)ستفا( جهاددانشگاهی واحد اصفهان برگزار شد، با اشاره به همکاری 
جهاد دانشگاهی اصفهان در برگزاری کارگاه ها و نشست های دانش افزایی در حوزه قوانین مالیاتی، 
 اظهار کرد: اگر از دی ماه ســال قبل، از شــرکت های مطــرح و مورد اعتماد ســازمان امور مالیاتی 
بهره می بردیم و با آنها فعالیت می کردیم، شاید امروز این اظهارنامه های مالیاتی که به خاطر آن به 

اتحادیه مراجعه می کنید، اتفاق نمی افتاد.
وی افزود: اگر در سامانه مربوطه و یا با استفاده از همین شرکت های معتمد، تمامی فاکتورهایمان 
را ارائه کرده بودیم و ثبت مالیاتی شده بود، امروز این مالیات های سنگین برایمان لحاظ نمی شد، 
زیرا امور مالیاتی از قبل اعلام کرده بود که اگر این مسیر را طی نکنیم، ۹ درصد ارزش افزوده را روی 
کل حساب می شود. رئیس اتحادیه طلا و جواهر استان اصفهان یادآور شد: اگر فرایند فاکتورنویسی 
انجام نشود این مشکلات برایمان به وجود می آید که روزی چندین نفر به اتحادیه مراجعه می کنند 

تا به عنوان مثال سئوال کنند چرا مالیات ۲۰ میلیونی شان، ۲۰۰ میلیون شده است.
نیکخواه ادامه داد: طبیعتاً این مشکل به دلیل توجه نکردن به این قواعد است و یا اینکه معمولًا به 

فرایندهای آموزشی توجه نکرده و اطلاعاتمان را به روز نمی کنیم.

نقش خشکی »زاینده رود« بر افزایش تورم در اصفهان

مهاجرت و فروپاشی یک تمدن کهن؛ خطری که دور نیست

در اقتصاد عامل تورم وابسته به عوامل خرد و کلانی است، در 
این راستا متخصصان اقتصاد یکی از دلایل افزایش تورم در 
اصفهان را خشکی زاینده  رود می دانند. تورم به معنای افزایش مداوم قیمت 
 کالاها و خدمات در اقتصاد اســت، وقتی تــورم در زندگی چنبره بزند پول 

کم  ارزش می  شود و قدرت خرید پایین می  آید. 
به گزارش »بازار«، اقتصاددان و عضو هیئت  علمی دانشــگاه تهران عوامل 
 مؤثر بر تورم را در عرضه و تقاضا، هزینه  های تولید و سیاســت  های پولی 
می  داند و در گفت  و گو با »بازار« می  گوید: وقتی تقاضا برای کالاها و خدمات 
بیشتر از عرضه باشد، قیمت  ها افزایش می  یابند. افزایش هزینه  های تولید، 
مانند افزایش قیمت مواد اولیه، می تواند منجر به افزایش قیمت  ها شود و 
اگر بانک مرکزی پول بیشتری چاپ کند، ممکن است ارزش پول کاهش 
و تورم افزایش یابد. علی اکبر نیکو اقبال می گوید: تورم می  تواند تأثیرات 
مختلفی بر اقتصاد و زندگی روزمره داشته باشد که از آن جمله کاهش قدرت 
خرید، افزایش هزینه  های زندگی و تغییرات در الگوی مصرف است. وی 
علت تورم در اصفهان را بی  ارتباط با بحران خشــکی زاینده  رود نمی داند و 
می گوید: بحران آب در اصفهان باعث کاهش تولیدات کشاورزی و افزایش 
هزینه تولید شده است؛ مشکلات زیست  محیطی مانند کمبود منابع آب به 
فشار اقتصادی و افزایش قیمت ها دامن می  زند. نیکو اقبال نوسانات نرخ 
ارز و کسری بودجه و استقراض دولتی را یکی دیگر از عوامل تورم در اصفهان 
می داند و می گوید: کسری بودجه و افزایش استقراض دولتی می  تواند به 
افزایش نقدینگی و تورم منجر شود از سوی دیگر نوسانات اقتصادی جهانی 
و مسائل سیاسی، اجتماعی و اقتصاد داخلی نیز می  توانند به عدم موفقیت 

در کنترل تورم کمک کنند.

مدیریت منابع آب و تلاش برای کاهش بحران زاینده  رود
این اقتصاددان راهکارهای احتمالی کاهش تورم در اصفهان را در مدیریت 
منابع آب و تــلاش برای کاهش بحــران زاینده  رود می  دانــد و بر اجرای 
سیاست های مالی و پولی مناسب برای کنترل تورم تأکید می کند. با توجه 
به این موضوع که بیش از ۹۷ درصد مساحت اســتان اصفهان در حوضه 
زاینده رود واقع شده است و ۹۷ درصد استان مجاور در حوضه کارون قرار 
دارد، عدم توجه به این مســئله مهم و خشــک کردن زنده رودِ اصفهان با 
بارگذاری های تعریف نشده و خارج از توان زاینده رود، فروش غیرقانونی 
حقابه های قانونی کشــاورزان توســط وزارت نیرو و عدم جبران مافات با 
وجود قول های مکرر در طول دهه های گذشته، اجرایی نشدن طرح های 
آبی مختلف و به طور کلی عمل نکردن به قوانین تعریف شده در این حوضه، 
موجب شده تا تمدنی که مبنای شــکل گیری آن بر وجود رودخانه دایمی 
زاینده رود بوده است؛ اکنون با خطر کم آبی، تغییر اقلیم معتدل به کویری، 
خالی شدن سفره های آب زیرزمینی، فرونشست، مشکلات محیط زیستی 
متعدد، آلودگی هوا، از میان رفتن حوزه های مختلف کشاورزی و مشکلات 
اقتصادی و در نهایت مهاجرت روبه رو باشد. حتی آنگونه که مهدی طغیانی، 
نماینده اصفهــان در مجلس عنوان کرده مطابق تحقیقات انجام شــده با 
ادامه روند فعلی، تا 8 سال آینده شاید از این تمدن کهن چیزی باقی نماند.

تأثیرات قابل توجه خشکی زاینده رود بر تورم و اقتصاد
حال این سئوال پیش می آید که چرا و چگونه خشکی زاینده  رود، به عنوان 
یکی از منابع اصلی تأمین آب در اســتان اصفهان، تأثیرات قابل  توجهی بر 
تورم و اقتصاد این منطقه دارد؟!  کارشناس دیپلماسی آب تأثیرات خشکی 

زاینده رود بر افزایش تورم در اصفهان را در کاهش تولیدات کشاورزی می  
داند و در گفت وگو با »بازار« می  گوید: خشکی زاینده  رود منجر به کاهش 
تولیدات کشاورزی از جمله محصولات اساسی مانند گندم، جو و میوه  ها 
شده است. کاهش عرضه محصولات کشاورزی باعث افزایش قیمت  ها در 
بازار محلی می  شود. همچنین کاهش تولید و عرضه محصولات کشاورزی 
 به طور مســتقیم بر قیمت مواد غذایی تأثیر می  گــذارد و موجب افزایش 

قیمت  ها می شود که به نوبه خود به تورم کمک می  کند.

هزینه های نیاز  به استفاده از منابع آب جایگزین
علی مهران فر به افزایش هزینه های آب اشاره ای می کند و توضیح می دهد: 
با کاهش جریان زاینده  رود، نیاز به استفاده از منابع آب جایگزین مانند آب  
های زیرزمینی افزایش  یافته است که هزینه  های بالاتری به دنبال دارد. این 
افزایش هزینه به تولیدکنندگان و مصرف  کنندگان منتقل می شود؛ همچنین 
هزینه  های مربوط به تصفیه و توزیع آب نیــز افزایش می  یابد که این امر 
می  تواند به افزایش قیمت  های خدمات و کالاها منجر شود. وی تصریح 
می کند: خشکی زاینده  رود و بحران آب باعث کاهش کیفیت زندگی مردم 
می  شود. مشکلات زیست محیطی و کمبود آب به طور مستقیم بر معیشت 
مردم تأثیر می  گذارد و می تواند به افزایش هزینه های زندگی و تورم کمک 
کند و همچنین مشکلات اقتصادی ناشی از خشکی آب می تواند موجب 

مهاجرت از اصفهان به دیگر مناطق شود.

مهاجرت و فشار بر بازار مسکن
کارشناس دیپلماسی آب اضافه می کند: از سویی این مهاجرت می تواند 
فشــار بر بازار مســکن را افزایش دهد و باعث افزایش قیمت مســکن و 
اجاره بها شود که به تورم کمک می کند. وی تأثیر خشکی زاینده رود بر صنایع 
وابسته به آب را به عنوان یکی دیگر از عوامل رشد تورم در اصفهان می داند 
و اضافه می کند: صنایع وابســته به آب مانند صنایع نساجی و تولید مواد 
غذایی به شدت تحت تأثیر خشکی زاینده رود قرار دارند. کاهش تولید در این 
صنایع می تواند به افزایش قیمت ها و فشار تورمی در بازار کمک کند که در 
نهایت به کاهش فعالیت های اقتصادی به دلیل بحران آب منجر می شود 
و پیامدهایی نظیر بیکاری و کاهش درآمدهــا را در پی دارد که به نوبه خود 

می تواند به تورم و افزایش هزینه های زندگی منجر شود.
 کارشناسان معتقدند خشکی زاینده رود به طور مستقیم و غیرمستقیم بر 
تورم در اصفهان تأثیرگذار است و نیاز به اقدامات مؤثر در مدیریت منابع آب 
و سیاست های اقتصادی برای کاهش تأثیرات منفی آن به ویژه در دولت 

جدید وجود دارد.

شرکت بازرگانی دولتی ایران اعلام کرد: با درخشش 
 کشاورزان در رقابت بر سرتحویل گندم و خریداری

 ۱۰ میلیــون و ۳۴۶ هزار تــن گندم، پنج اســتان 
صدرنشــین در لیــگ برتــر خرید ایــن محصول 

استراتژیک معرفی شدند.
به گزارش »ایمنا« و به نقل از شرکت بازرگانی دولتی 

ایران، به ترتیب اســتان های خوزســتان با خرید 
یک میلیون و ۶۲۳ هزار تن، گلســتان با خرید یک 
میلیون و ۱۵ هزار تن، فارس با خرید 88۹ هزارتن، 
کردســتان با خریــد 8۷۵ هزار تن و کرمانشــاه با 
خرید ۷۷۱ هزار تن گندم در صــدر دریافت گندم از 

کشاورزان جای دارند.
براساس این گزارش؛ بعد از این ۵ استان، به ترتیب 
استان های همدان، خراســان رضوی و آذربایجان 
غربی هــر یک بــا خرید بیــش از نیــم میلیون و 
استان های لرستان، ایلام، مرکزی، اردبیل، زنجان 
و آذربایجان شرقی هر یک با خرید ۳۰۰ هزار تا نیم 

میلیون تن گندم، در رتبه های ششــم تا چهاردهم 
قرار گرفته اند.

این گزارش می افزاید، به ترتیب استان های کرمان و 
قزوین، هر یک با خرید ۲۰۰ تا ۳۰۰ هزار و استان های 
اصفهان، خراسان شمالی، تهران و مازندران، هر یک 
با خرید ۱۰۰ تا ۲۰۰ هزار تُن گندم در رده های پانزدهم 

تا بیستم جا خوش کرده اند.
گفتنی اســت، با افزایش یک و نیــم میلیون تُنی 
دریافت گندم در مقایســه با ســال گذشته، میزان 
خرید گندم از رشــدی بالغ بر ۱۷ درصــد برخوردار 

بوده است.

۵ استان صدرنشین خرید گندم کشور

اصفهان در میانه ها

خبر روز

رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی استان اصفهان:

احصاء موانع و مشکلات بخش کشاورزی وظیفه ماست
رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی استان اصفهان، گفت: یکی از برنامه های 
این مرکز، حضور و مشارکت محققین معین در هر شهرستان برای احصای موانع و مشکلات واقعی 
بخش کشــاورزی در هر منطقه اســت. 
پس از جمع آوری این مســائل از میان 
خود کشــاورزان، طرح های تحقیقاتی 

متناسب آنها اجرا می شوند. 
محســن دادار در گفت وگو با »ایسنا«، 
اظهارکــرد: محققین مــا در بخش های 
علــوم زراعی، علوم باغــی، علوم دامی، 
منابع طبیعی، خاک و آب، گیاه پزشکی، 
علــوم آبخیــزداری، بخــش صنایــع 
مهندســی، بخش اقتصادی اجتماعی 
و بخش ثبت و گواهی بــذر و نهال فعالیت می کنند. با وجود تعدد و تنوع حوزه های کشــاورزی در 
استان اصفهان، ما در همه این حوزه ها فعالیت داشــته و مرکز ما یکی از رتبه های برتر کشوری در 
زمینه فعالیت های کاری است. او رســالت مرکز تحقیقات و آموزش کشــاورزی و منابع طبیعی 
اســتان اصفهان را ارائه آخرین دســتاوردهای فعالیت های پژوهشــی و تحقیقاتی در حوزه های 
مختلف کشاورزی به ویژه چالش های درون استانی مثل مقابله با کم آبی و خشکسالی دانست و 
افزود: یکی دیگر از برنامه های ما، حضور و مشارکت محققین معین در هر شهرستان برای احصای 
موانع و مشکلات واقعی بخش کشــاورزی در هر منطقه اســت. پس از جمع آوری این مسائل از 
میان خود کشاورزان، طرح های تحقیقاتی متناســب آنها اجرا می شوند. رئیس مرکز تحقیقات و 
آموزش کشاورزی و منابع طبیعی اســتان اصفهان ادامه داد: یکی دیگر از برنامه های آموزشی ما، 
ترویج و انتقال یافته های تحقیقاتی است که توســط محققین انجام شده و باید در مرحله عملی 
توسط کشاورزان مورد استفاده قرار گیرد. یکی از کارهای اصلی ما توسعه و حمایت از شرکت های 
دانش بنیان و تأسیس پردیس فناوری و نوآوری کشاورزی است. دادار با اشاره به اینکه ۲۴۱ طرح 
تحقیاتی توسط محققین مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی استان اصفهان در سال 
۱۴۰۲ اجرا شده اســت، تصریح کرد: ۵۴ درصد از این پروژه های تحقیقاتی به حوزه امنیت غذایی، 
۱8مورد از این پروژه ها به حوزه منابع طبیعی و خاک و آب، ۱۷ درصد از پروژه ها به حوزه تنوع زیستی 
و حفظ ذخایر ژنتیکی، 8 درصد از پروژه ها به بخش مدیریت اقتصاد اجتماعی و ۳ درصد از آنها به 

بحث تغییر اقلیم اختصاص یافته و دورنمایی از فعالیت های ما را نشان می دهد.
او با اشاره به فرمایشات رهبری در خصوص اولویت داشتن مســئله امنیت غذایی، اضافه کرد: با 
توجه به نیاز کشور در سال ۱۴۳۰ به ۱۷۵ میلیون تن غذا، لازم است که امنیت غذایی در اولویت مرکز 
تحقیقات و آموزش کشاورزی باشد و این مســئله فعالیت محوری ماست. ۹۱ درصد از طرح های 
تحقیقاتی ما کاربردی هستند و ۹ درصد را طرح های بنیادی تشکیل داده اند.۵۶ درصد طرح های 
تحقیقاتی ما ملی بوده و از تهران به ما ابلاغ می شوند و ۲۰ درصد از آنها سفارشی بوده است. ۲۰ درصد 

از این طرح های پژوهشی مستقل بوده و ۳ درصد از آنها ترویجی و ۱ درصد نیز مشترک است.
این استادیار دانشــگاه با تأکید بر اینکه هم اکنون ۳۵۰ مورد از مسائل کشــاورزی به تفکیک هر 
شهرستان در استان احصا شده اســت، اظهار کرد: محققان معین ما با اتحادیه ها تشکل ها و جهاد 
کشاورزی تشکیل جلسه می دهند و مسائل اساسی را کشف و به ما منتقل می کنند. متأسفانه بودجه 
ما کم است و برای حل تمام این مسائل کفاف نمی دهد، به همین دلیل تلاش می کنیم با اتحادیه ها 
و تشکل های بزرگی همچون اتحادیه گلخانه داران و اتحادیه دامداران ارتباط برقرار کنیم و از اعتبارات 
آنها برای حل مشکل استفاده کنیم. البته این مهم وقتی اتفاق می افتد که این نهادها نسبت به نفع 

طرح های تحقیقاتی آگاهی داشته  باشند و با ما همکاری کنند.

اخبار

کافه اقتصاد

رئیس اتاق اصناف شهرستان کاشان گفت: به کارگیری اتباع مجاز و غیرمجاز در کلیه واحد های صنفی تولیدکننده و توزیع کننده مواد غذایی ممنوع است. 
رئیس اتاق اصناف شهرستان کاشــان گفت:به کارگیری اتباع مجاز و غیرمجاز برای تمامی واحد های صنفی تولیدکننده و توزیع کننده مواد غذایی ممنوع بوده 
و پیگرد قانونی دارد. مهدی باقی مجرد واحد های صنفی تولیدکننده و توزیع کننده مواد غذایی را به شــرح زیر اعلام کرد و افزود: رستوران ها، تالار های پذیرایی، 
اغذیه فروشان، آشپزخانه ها، کبابی ها، سفره خانه ها و تمامی واحد های صنفی که نسبت به پخت و توزیع هر نوع غذای سردوگرم فعالیت دارند باید از به کارگیری 
اتباع خودداری کنند. او  واحد های صنفی میوه فروشان و سبزی فروشان را از جمله این واحد های صنفی معرفی کرد و ابراز کرد: به کارگیری اتباع در فروشگاه های 

لبنیات، خواربارفروشان و توزیع کنندگان موادغذایی خام نیز ممنوع است.
رئیس اتاق اصناف کاشان ادامه داد: واحد های صنفی مشاوران املاک نیز موظف اند تا از هرگونه انعقاد قرارداد برای اجاره منزل برای اتباع غیرمجاز و فاقد هویت 
خودداری کرده و همچنین از انعقاد قرارداد اجاره مغازه برای تمامی اتباع )مجاز و غیرمجاز( امتناع ورزند. او  با بیان اینکه در صورت مشاهده، بازرسی و یا گزارش 
مردمی، ضمن پلمب واحد صنفی متخلف و جریمه روزانه، تشکیل پرونده شــده و به مراجع قضایی ارسال می شود، افزود: همشهریان می توانند مشاهدات و 

گزارشات خود را با شماره تلفن ۰۳۱۵۵۴۶۷۵۷۹ واحد بازرسی اتاق اصناف کاشان اعلام کنند.

به کارگیری اتباع بیگانه در کلیه واحد های صنفی کاشان ممنوع شد

هیچ محدودیتی در ارائه 
کارت سوخت به خودرو های 

وارداتی نداریم
مدیــر عملیــات شــرکت ملــی پخش 
فرآورده هــای نفتــی گفــت: بــا توجه به 
ســهمیه بندی بنزیــن، کلیــه خودرو های 
بنزینی پلاک ملی امکان ثبت درخواســت 

کارت سوخت را دارند.

عکس خبر

ظرفیت سازی اعتبارات 
استانی برای تقویت بخش 

صادرات اصفهان
استاندار اصفهان گفت: به دنبال ظرفیت سازی 
اعتبارات استان برای تقویت بخش صادرات 
با کمــک اتــاق بازرگانی اصفهان هســتیم. 
به گزارش »ایرنا«، ســید رضــا مرتضوی در 
شــورای گفت وگوی اســتان افــزود: در این 
راســتا اســتانداری می تواند از فرصت های 
موجود در مجموعه ها، نمایشگاه ها و حضور 
هیات های تجاری بهره مند شــود. بر همین 
اساس باید به صورت مســتمر در این رابطه 
کار شــود و بازنگری لازم در این زمینه صورت 
گیرد، زیرا بیشتر اعضای این شورا بر سر ایجاد 
فرصت های صادراتی اتفاق نظــر دارند. وی 
گفت: استانداری اصفهان به دنبال برداشتن 
موانع موجود و ایجاد مشوق ها و ظرفیت هایی 
اســت که می تواند به روند توســعه صادرات 
اســتان کمک کند. مرتضوی گفت: بر همین 
اساس این ظرفیت ها و مشوق ها شناسایی 
شــده و به دنبال ایجاد روندی هســتیم که 
براساس آن از نقطه موجود به نقطه مطلوب 
برسیم. استاندار اصفهان با اشاره به مصوبات 
این جلسه در زمینه توسعه گفت: استانداری 
می توانــد جهت گیری بانکی، تســهیلاتی و 
مدیریتی را به سمت صادرات سوق داده و یا 
تفاهم نامه و موفقت نامه هایی را در راســتای 
برخی تصمیمات و پشتیباتی ها هماهنگ کند. 
رئیس کمیسیون توسعه صادرات و مدیریت 
واردات اتــاق بازرگانــی اصفهان نیــز در این 
نشســت گفت: اصفهان در زمینه محصولات 
طبیعی و کشــاورزی خاموشی صادرات دارد 
و در این خصــوص به دنبال افزایش ســهم 
صادرات اســتان با حمایت از شــرکت های 
دانش بنیان هستیم. فرشته امینی گفت: در 
این راستا با بررسی شرکت های خصوصی و 
دولتی ۶۰ کالا با مزایای صادراتی را شناسایی 
و چند کشور را به عنوان کشورهای مورد هدف 
قرار دادیم که کشورهای حاشیه خلیج فارس، 
افغانســتان، عراق، چین، پاکســتان، ترکیه 
و روسیه از جمله آنهاســت که نقشه توسعه 

صادراتی استان برای آن ترسیم شده است.
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مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان:

پایشمجموعهمسجدامام)ره(گامبهگامپیشمیرود

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان اصفهان 
از اجرای برنامه پایــش کامل بخش های مختلف مســجد تاریخی 

امام)ره( خبر داد.
به گزارش »ایمنا«، امیر کرم زاده با اشــاره به بازگشایی داربست های 
گنبد مسجد امام )ره( اظهار کرد: خوشــبختانه با پیگیری های انجام 
شده، داربست های بخش های اصلی گنبد مسجد امام )ره( اصفهان 
پس از ۱۳ سال بازشده و در حال حاضر عملیات مرمت بخش کمربند 
گنبد در حال اجراســت. وی افزود: با توجه به گســتره این مســجد 
عظیم و تاریخی که بیش از ۱۶ هزار مترمربع وسعت دارد و درعین حال 
زیباترین و منحصربه فردترین تزیینات کاشی کاری مساجد تاریخی 
ایرانی را به خــود اختصاص داده، کار پایــش تمامی بخش های این 

مسجد تاریخی در دستور کار این اداره کل قرارگرفته است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان اصفهان 
ادامه داد: در طی یک دهه گذشــته طرح های مختلفی به منظور رفع 
مشــکلات این مســجد تاریخی، اجرایی شده اســت که از آن جمله 

می توان به ساماندهی تمامی شــبکه فاضلاب درون مسجد و مرمت 
ایوان های صحن اصلی اشــاره کرد، بااین حال به نظر می رسد با توجه 
به اینکه این مسجد دریکی از متراکم ترین مراکز جمعیتی و اقتصادی 
اصفهان واقع شده و بخشی از بافت پیرامون این مسجد نیز فرسوده 
اســت، نیازمند توجه ویژه و دائمی به بخش های مختلف این مسجد 

هستیم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان اصفهان  
تصریح کرد: گام به گام با توجه به مرمت ها و پژوهش های گذشــته، 
اکنون در حال پایش بخش های مختلف مسجد امام)ره( و استحصال 
معضلات درون بافت و پیرامون مسجد هســتیم تا بتوانیم با در نظر 
گرفتن مســائل و مشــکلات، از یک ســو به حفاظت از کالبد مسجد 
بپردازیم و از ســوی دیگر نیز بــه حفاظت از تزئینــات منحصربه فرد 
این مسجد نیز پرداخته شــود. کرم زاده گفت: تلاش داریم تا با جلب 
کمک نهادهــای مختلف همچــون ادارات کل اوقــاف و امور خیریه، 
شهرداری، اداره کل آب و فاضلاب استان، تمامی بخش های مختلف 

این مســجد عظیم تاریخی را موردبررســی قرار دهیم تــا بتوانیم با 
 برنامه ریزی مناســب مشــکلات بخش های مختلف این مسجد را 

بررسی و اجرایی کنیم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان اصفهان 
تأکید کرد: یکی از مهم ترین طرح های مرمتی این مســجد تاریخی، 
پاک سازی و مرمت میلیون ها قطعه کاشی های بخش های مختلف 
این مسجد تاریخی اســت، لذا در حال برنامه ریزی برای پاک سازی 
این کاشی ها از انواع آلودگی ها هســتیم که در طی سال های گذشته 
به واســطه تداوم آلودگی هــوا بر روی کاشــی ها قرار گرفته اســت. 
وی افزود: همچنین بررســی وضعیت رطوبت در پیرامون مســجد و 
تلاش برای رفع رطوبــت از بخش های مختلف ازجمله ســاماندهی 
ســرویس های این مســجد تاریخی در دســتور کار قرارگرفته است 
به نحوی که بخش هایی از ســرویس های بهداشــتی در ضلع شمال 
شرق این مسجد تاریخی توســط این اداره کل و همچنین با همیاری 

شهرداری ساماندهی شده است.

هنرمند صنایع دستی:

دولت چهاردهم با مشورت افراد باتجربه برای 
صنایع دستی برنامه ریزی کند

هنرمند صنایع دســتی گفت: دولت جدید با استفاده از افراد دانشــگاهی و با تجربه می تواند 
برنامه ریزی و ارزآوری خوبی در حوزه صنایع دســتی داشــته باشــد؛ با ایــن روش، علاوه بر 

اشتغال زایی به معرفی فرهنگ غنی و قوی خود به جهانیان ، کمک کرده ایم.
غلامعلی فیض الهی در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به نوع ورود خود به رشته میناکاری اظهار 
کرد: به این دلیل که پدرم و حتی مادرم در رشــته میناکاری فعال بودند از همان بچگی و دوران 
دبستان وارد این حرفه شدم؛ قبل از اتمام تحصیل در ایام تابستان و بعد از آن به صورت کامل به 

این حرفه مشغول شدم و حدود ۵۰ سال است که تلاش کردم این هنر را حفظ کنم.
وی افزود: از آنجایی که می دانستم حال صنایع دســتی زیاد خوب نیست، در کنار کار درسم را 
ادامه دادم و حتی ۲۰ سال شغل اداری هم داشتم، به این صورت که نصف روز را در آنجا بودم و 
نصف دیگر را میناکاری می کردم تا بتوانم مسیر هنرم را حفظ کنم؛ امروز بسیاری از هنرمندان به 
کارهایی با کیفیت پایین رو آورده اند تا از پس هزینه های آن بربیایند و زندگی خود را بچرخانند.

هنرمند میناکاری با اشاره به سوابق خود در این رشته خاطر نشان کرد: اولین کتاب درباره رشته 
میناکاری را نوشتم که چندین بار هم چاپ شده اســت؛ همچنین از افراد دارای رتبه درجه یک 
هنری هم هستم و مدتی هم به عنوان رئیس اتحادیه این صنف فعالیت داشتم؛ داور بین المللی 
میناکاری هم بــوده ام؛ مدتی هم در دانشــگاه هنر به تدریــس و انجام کارهــای تحقیقاتی 

می پرداختم و چند سالی است که به عنوان رئیس شورای عتبات هم فعالیت می کنم.
فیــض اللهی بیان کرد: تــا کنــون میناکاری های حرم حضــرت سیدالشــهدا )ع( و حضرت 
عباس)ع(، امام علی )ع(، دوطفلان مسلم )ع(، حرم سامرا و حرم امام رضا )ع( انجام داده ایم 

که اخیراً از طرف آستان قدس به خادم امام رضا )ع( مشرف شدیم. 
 وی تصریح کرد: در نمایشــگاه های حدود ۳۵ کشــور دنیا شــرکت داشــته ام و فکر می کنم 
بزرگ ترین مشکل ما نشــناختن بازار هدف اســت؛ با توجه به مشــکلات موجود و کم شدن 
گردشگران خارجی نتوانستیم سلیقه و پسند مردم هر کشور را پیدا کنیم؛ برای مثال، آلمانی ها 
قبلًا نقش های ریز و آبی را می پسندیدند اما با توجه به تجربه حضورم در این کشور، دیگر سلیقه 
آنها به سمت این سبک نیست و این تجربه برای کشــورهای دیگر نیز صادق است که هر کدام 

سلیقه خاصی دارند.
هنرمند میناکاری گفت: با تمام این اوصاف، اســتقبال از هنر ایرانی در کشورهای جهان، بسیار 
زیاد است به طوری که وقتی در آنها حضور پیدا می کنیم همه محصولات در زمان بسیار کوتاهی 

به فروش می رسد.
فیض الهی با بیان اینکه دلیل اســتقبال خارجی ها از هنر ایرانــی، مخصوصاً میناکاری و پارچه 
قلمکاری، این است که فکر می کنند طرح ها چاپی هستند و وقتی متوجه می شوند که تمام آن 
با دست کار شده، ارزش زیادی برای آن قائل می شوند، ادامه داد: همچنین با توجه به کاربردی 
بودن صنایع دستی ایرانی، استقبال زیادی صورت می گیرد و باید آنها را با کاربرد این محصولات 

نیز آشنا کنیم.
وی با اشاره به اینکه نمی توان گفت همه مشکلات با ورود توریست خارجی به ایران حل می شود، 
بیان کرد: وقتی امروز گردشگر خارجی سفر می کند، دیگر با خود پول حمل نمی کند و به جای 
آن از کارت استفاده می کند؛ از آنجایی که ما تحریم هســتیم، نمی توانیم ارتباطی بانکی با آنها 

داشته باشیم.
هنرمند میناکاری تشریح کرد: از راه های گذشتن از این موانع این است که ما به کشورهای دیگر 
سفر کنیم و در نمایشگاه ها، هنرمان را به اشتراک بگذاریم که نیازمند حمایت دولت است؛ البته 
اقداماتی هم در این راستا صورت گرفته است که با کمترین هزینه، بیشترین دستاورد و عرضه 

هنر در دنیا را داشته باشیم.

اخبار

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان اصفهان  تصریح کرد: گام به گام با توجه به 
مرمت ها و پژوهش های گذشته، اکنون در حال پایش 
بخش های مختلف مسجد امام)ره( و استحصال 

معضلات درون بافت و پیرامون مسجد هستیم

مفاد آراء
5/102 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140360302034002358 و 140360302034002357  مورخ 1403/3/8 
هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/

خانم حسن ضیائی فرزند عباس بشماره شناسنامه 47 صادره از کاشان و رحیم خاکی راوندی 
فرزند حسین به کد ملی 1250035929 صادره از کاشان هر یک  بمیزان سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب مغازه بمساحت 50.12 متر مربع مفروز از پلاک 2555 فرعی از 1 اصلی 

واقع در بخش 4 کاشان خریداری از مالک رسمی غلامرضا محمدزاده محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/01   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/16     
م الف: 1755441 محمدعلی ناظمی اشنی رئیس ثبت اسناد و املاک  کاشان 

مفاد آراء
5/103 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابــر رای شــماره 140360302034004209 مــورخ 1403/4/11 هیــات اول 
موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی 
مســتقر در واحد ثبتی حــوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی 
آقای/خانــم اعظم یثربی نژاد فرزند علی بشــماره شناســنامه 272 صادره از کاشــان در 
ششــدانگ یک باب خانه به مســاحت 97.25 متر مربــع مفروز از پــلاک 610 فرعی از 
 49 اصلی واقع در بخش 2 کاشــان خریداری از مالک رســمی آقای محمود پایدار  محرز

 گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/01   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/16     
م الف: 1755420 محمدعلی ناظمی اشنی رئیس ثبت اسناد و املاک  کاشان 

مفاد آراء
5/104 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140360302034004203 مورخ 1403/4/10 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کاشان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم مرتضی مقدسیان فرد 
فرزند محمدرضا بشماره شناســنامه 1250133076 صادره از کاشان در ششدانگ اعیانی 
احداثی در عرصه موقوفه به مســاحت 220.17 متر مربع مفروز از پلاک 4350 فرعی از 45 
اصلی واقع در بخش 2 کاشان خریداری از مالک رسمی عرصه مسکن متعلق به اداره اوقاف 

می باشد محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 

اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/01   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/16     
م الف: 1755370 محمدعلی ناظمی اشنی رئیس ثبت اسناد و املاک  کاشان 

مفاد آراء
5/105 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابــر رای شــماره 140360302034003710 مورخ 1403/3/31 هیــات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضــی آقای/خانم 
فائزه رمضانی فرزند محمد بشــماره شناســنامه 10663 صادره از کاشــان در ششدانگ 
یک بــاب خانه بــه مســاحت 153.85 متر مربع مفــروز از پــلاک 186 فرعــی از 23 
 اصلی  واقع در بخش 2 کاشــان خریداری از مالک رســمی خانم فاطمه بخشــی محرز 

گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/01   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/16     
م الف: 1755289 محمدعلی ناظمی اشنی رئیس ثبت اسناد و املاک  کاشان 

 مفاد آراء  
5/106 آگهی مفاد آراء صادره توسط هیات حل اختلاف موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان 

مبارکه
نظر به اینکه طبق آراء صادره توســط هیأت فوق الذکر تصرفات مفروزی یا مشاعی افراد 
مشروحه ذیل به استناد اسناد مالکیت رسمی مشــاعی یا قباله انتقال عادی مورد تأیید قرار 
گرفته است لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی ، مفاد آراء صادره در دو نوبت به فاصله 15 روز در دو روزنامه زاینده رود و اصفهان امروز 
منتشر می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی نسبت به آراء مذکور معترض باشند از تاریخ 
انتشــار نوبت اول آگهی روزنامه ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نمایدو گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل 
تحویل دهد. در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه خواهد بود  و چنانچه 
اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا  معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل را ارائه نکند، اداره ثبت محل مبادرت به صدور سند مالکیت بنام متصرف می نماید. لیکن 

صدور سند مالکیت جدید مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .
1- رأی شماره 140360302009001507مورخ 04/28/ 1403 آقای حمیدرضا محمدی 
بداغ ابادی   فرزند علی در  ششــدانگ یک باب خانه به مساحت291/67 متر مربع مجزی 
شده از پلاک شماره 51– اصلی واقع در بخش 9حوزه ثبت ملک مبارکه و با واسطه از مالک 
رسمی محمد باقری بداغ ابادی  بموجب سند شماره 23960 مورخ 1354/10/04 دفترخانه 

53- اصفهان
2- رأی شــماره 140360302009001511مورخ1403/04/28آقای عباس دانش فرزند 
عبداله در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 200/82 متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 
1054 فرعی از 2- اصلی واقع در بخش 9 ثبت ملک مبارکه انتقالی و با واسطه از مالک رسمی 

عباس ایرانپور بموجب سند شماره 162 مورخ 1315/11/16 دفترخانه 4-لنجان 
3- رأی شماره 140260302009005202مورخ  1402/12/20 خانم شهناز احمدپور مبارکه  
فرزند کرمعلی در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 224/16 متر 
مربع مجزی شده از پلاک  104 فرعی از 7– اصلی واقع در بخش 8ثبت ملک مبارکه انتقالی 
با واسطه از مالک رسمی محمد ایرانپور بموجب سند شماره 1143 مورخ 1319/04/26 دفتر 

39 - اصفهان
4- رأی شماره 140260302009005210مورخ  1402/12/20آقای سجاد عباس زاده فرزند 
علی اکبر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان  به مساحت 224/16 متر مربع 
مجزی شده  پلاک104 فرعی از  7 – اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از 
مالک رسمی محمد ایرانپور بموجب سند شماره1143مورخ  1319/04/26 دفتر 39- اصفهان

5- رأی شماره 140360302009001514ورخ  1403/04/28 آقای مهدی یزدانی فرزند 
خداداد در ششدانگ یک قطعه زمین کشــاورزی محصور به مساحت2470/13 متر مربع 
مجزی شده از پلاک  16 – اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک 

رسمی صدیقه بصیری
6- رأی شــماره 140360302009001512مــورخ   1403/04/28اقــای صفرعلــی 
کیانــی فرزندجعفر در ششــدانگ یــک باب دامــداری به مســاحت 2278متــر مربع 
مجزی شــده از پلاک 8- اصلی واقــع در بخش 8 ثبت اصفهــان انتقالی با واســطه از 
 مالک رســمی صفر علی کیانی بموجب ســند شــماره 115308 مــورخ 1394/12/06 

دفترخانه 74-مبارکه 
7- رأی شماره 140360302009001435مورخ  1403/04/23 اقای محمد علی نصوحی 
دهنوی فرزند حاجی اقا در چهار دانگ مشــاع از ششــدانگ یک قطعه زمین کشاورزی به 
مساحت 970/02 متر مربع مجزی شــده از پلاک 16-اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک 
مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی کریم باقریان سرارودی بموجب سند شماره 25968 

مورخ 1351/03/17 دفتر 3-شهرضا                                                                                                              
8- رأی شــماره 140360302009001434مورخ  1403/04/23 اقای حســین نصوحی 
دهنوی  فرزند محمدعلی در دو دانگ مشــاع از ششــدانگ یک قطعه زمین کشاورزی به 
مساحت 970/02 متر مربع مجزی شــده از پلاک  16– اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک 
مبارکه انتقالی با واســطه از مالک رســمی کریم باقریان ســرارودی  بموجب سند  شماره  

25968مورخ 1351/03/17 دفتر3 – شهرضا
9- رأی شماره 140060302009003171مورخ  1400/12/12آقای کاوش ایرانپور مبارکه 
فرزندعبدالخلیل در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 19/96 متر مربع مجزی شده از 
پلاک735 و736 و737 فرعی از 2 - اصلی واقع در بخش 9 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی محمد حسین هدایتی مبارکه بموجب سند شماره 13535مورخ 1335/03/10 

دفتر62 -اصفهان
10-رأی شــماره 140360302009001436مورخ  1403/04/23 اقای عباسعلی زمانی 
قهنویه فرزندخداداد در ششدانگ یک باب خانه نیمه ساز به مساحت 286/22متر مربع مجزی 
شده از پلاک 760فرعی از 19 - اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از 

مالک رسمی اسماعیل صفائی
11-رأی شماره 140360302009001439مورخ  1403/04/23 شرکت خرم گل لنجان 
شرکت تعاونی  به شناسه ملی 102600422243 در ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 
31783/04متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 55 - اصلی واقع در بخش 8حوزه ثبت ملک 

مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی شرکت خرم گل لنجان 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/16   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/31     
م الف: 1763952 مظاهر نصرالهی رییس اداره ثبت اسناد واملاک مبارکه 

مفاد آراء
5/107 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه اجرایي قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 

ذیل محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعیین شــده توسط اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامي لنجان آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 2 ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است 
 در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات ســند مالکیت صادر 

خواهد شد. 
1- راي شماره 140360302015000299 مورخ 1403/05/10 خانم اعظم غفاریان ریزی 
فرزند رجبعلی نسبت به شش دانگ یکباب خانه  به مساحت 135/57 متر مربع مفروز از پلاک  
107- اصلي واقع در زرین شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خریداري شده از مالک 

رسمی ابوالفتح قهرمان
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/16
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/31

م الف: 1761702   مصطفي شمسي- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان
مفاد آراء

5/108 آگهي موضوع ماده 3 قانون ومــاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

برابر راي شماره  140360302007003085  هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای کریم مولائی نسب فرزند عبدالکریم به شماره 
شناسنامه 4160096972    در یک باب خانه به مساحت 90/22  متر مربع  پلاک 411  اصلي 
واقع در  شرودان  خریداري از مالک رسمي آقای  دکتر مهدی کیانی فرزند محمد اسماعیل 

محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشــود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي 
است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/16
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/31

م الف: 1763951  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

5/109 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 140360302034004241 مورخ 1403/4/11 هیات دوم موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کاشان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم سید حسین محسنی فرزند 
آقا ابراهیم بشماره شناسنامه 1 صادره از مرکزی در ششدانگ مغازه به مساحت 16/05 متر 
مربع مفروز از پلاک 4 فرعی از 1132 اصلی واقع در بخش یک کاشان محرز گردیده است. 

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/16   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/31     
  م الف: 1764943حسن فتاح راوندی رئیس ثبت اسناد و املاک کاشان 



سه شنبه  ۱۶ مرداد ۱۴۰۳ / ۱ صفر ۱۴۴۶ / ۶ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۸

سوختگی کارگر اصفهانی در پی انفجار تانکر سوخت
سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات شهرداری اصفهان از انفجار یک تانکر سوخت خبرداد 
و گفت: متأسفانه این انفجار منجر به سوختگی درجه دو جوشکاری شد که در تانکر مشغول کار 
بود. این کارگر ۳۱ سال دارد و سر و دست و قسمت هایی از پای او دچار سوختگی شده است.

محمد شریعتی توضیح داد: امروز یک تانکر ۲۳۰۰ لیتری خالی از سوخت منفجر شد. این تانکر 
پیش تر مخزن نگهداری گاز بنزین بوده اســت. حادثه در ساعت ۱۲:۳۷ دقیقه به آتش نشانی 
گزارش شــد و از دو ایســتگاه ۲۲ و ۱۰  نیروها در محل حاضر شــدند. مکان ســانحه یکی از 

کارگاه های صنعتی در شاپور جدید اصفهان است.
وی بیان کرد: علت حادثه بی احتیاطی صاحب تانکر در تخلیه سوخت است. سوخت باید طبق 
اصول و با رعایت نکات ایمنی تخلیه شود. این شخص ۲۴ ساعت پس از واردکردن اسلیم به 

داخل تانکر و شست وشوی آن به جوشکاری اقدام می کند که سبب انفجار می شود.
سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات شهرداری اصفهان افزود: به  منظور جوشکاری تانکر 
یا انجام هرگونه فعالیت دیگر، مانند برشکاری مخزن ، باید اسلیم به صورت پیوسته و چندین 
ساعت به تانکر وارد و خارج کنند. این اقدام سبب می شود تا گاز بنزین یا گاز هر ماده سوختی 

کاملًا خارج و از حوادثی چون انفجار جلوگیری شود.  

سخنگوی سازمان آتش نشانی اصفهان خبرداد: گرمای هوا ۲۸۱ خودرو در 
اصفهان را به آتش کشید

وقتی گرما رحم نمی کند!
سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت: از ابتدای سال تاکنون 

۲۸۱ خودرو در اصفهان از گرمای هوا طعمه حریق شده اند.
سرآتشیار محمد شریعتی در گفت وگو با »ایرنا« افزود: با گرم شدن هوا در فصل تابستان شاهد 

افزایش حریق خودرو در شهر اصفهان هستیم که علت آن ناشی از هم رفتی دمای هوا است.
وی ادامه داد: حریق از ۲ طریق نقص فنی در سیســتم سوخت رســانی و دیگری ناشــی از 

بی توجهی و سهل انگاری در رعایت موارد ایمنی ناشی می شود.
سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان تصریح کرد: در حریق نقص 
فنی سیستم سوخت رسانی با نشر بنزین موجب آتش ســوزی شده که برای پیشگیری از آن 

رعایت نکاتی از جمله بازدید دوره ای، معاینه فنی، بازرسی سیم کشی خودرو و... نیاز است.
شریعتی در توضیح عامل دوم گفت: نگهداشــتن عینک و بطری آب بر روی صندلی اتومبیل 
و همجواری کاغذ و لباس با ترکیــب گرمای هوا می تواند همانند یــک ذره بین عمل کرده و با 

متمرکز کردن نور آفتاب هر آنچه در پیرامون خود دارد را شعله ور کند.
وی تأکید کــرد: قرار دادن گوشــی های تلفن همــراه، تبلت، پــاور بانک و یا هر نوع وســیله 
الکترونیکی که باطری لیتیومی دارد در معرض آفتاب و یــا گرمای درون خودرو موجب بروز 

آتش سوزی یا انفجار می شود.
سخنگوی سازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شــهرداری اصفهان اضافه کرد: بسیاری از 
شهروندان بدون توجه عینک خود را روی داشبورد مقابل خورشــید گذاشته و یا بطری آب را 
درون خودرو جا می گذارند که همین ۲ مورد ســاده بزرگ ترین عامل برای ایجاد جرقه اولیه 

حریق است.
شــریعتی تأکید کرد: زمان هایی که خودرو برای چندین ســاعت زیر نور خورشید پارک شده 
است و بوی سوختگی، بنزین یا گازوییل استشمام می شــود باید حتماً موتور خودرو را پیش 

از سوار شدن کنترل کرد.
ســخنگوی ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شــهرداری اصفهان اضافه کرد: بیشتر 
حریق های خودرو از داخل کابین خودرو آغاز شــده و بر همین اساس توصیه ما این است که 

فندک و تجهیزاتی از این قبیل در خودرو نگهداری نشود.

 کارشناس مسائل اجتماعی: اینفلوئنسرها باعث افزایش معضلات مناطق 
کم برخوردار شهر اصفهان می شوند

موج سواری بر رنج!

کارشناس مسائل اجتماعی گفت: اینفلوئنسرهای اجتماعی قصد کاهش 
 آســیب ها را دارند که برعکس باعث بیشــتر شــدن معضلات در مناطق 
کم برخوردار شهر اصفهان می شوند. سعید یوسفی در گفت و گو با »مهر «با 
اشاره به تأثیر اینفلوئنسرهای اجتماعی در سطح جامعه اظهارکرد: یکی از 
آسیب هایی که در شهر اصفهان در حال رشد است موج سواری اینفلوئنسرها 
بر خبرهای ناگوار است تا بتوانند با جریهه دار کردن احساسات مخاطبین 
خود آنها را تحت تأثیر قرار بدهند و به اهدافشان که عمدتاً دیده شدن و جذب 
منابع مالی است برسند. وی افزود: به طور مثال ممکن است تصاویری از 
مناطق کم برخوردار و مدل زندگی آنها را با استفاده از یک موسیقی غمگین 
به شما نشــان دهند بدون اینکه حتی اطلاعی از سوابق آن مناطق داشته 
باشند. این کارشناس مسائل اجتماعی با بیان اینکه این دسته از اشخاص 
بدون آگاهی اقدام به انجام فعالیت های احساسی می کنند، گفت: با سلفی 
با کودکان و یا به نمایش گذاشــتن وضعیت خانوارها اقدام به جمع آوری 
کمک های مالی می کنند و در نهایت با نگاه ســطحی و کارشناسی نشده 
شــروع به توزیع غذای گرم و خرید لباس برای کودکان کار و… سعی بر 
حل آن آســیب ها دارند. وی تصریح کرد: اغلب این افراد که فعالیت های 
مختلفی در فضای مجازی دارند و تعداد زیادی مخاطب جذب کردند بدون 
هیچ تجربه مددکاری احساس وظیفه می کنند و با تخریب عزت نفس و 

کرامت انسانی افراد، به زعم خودشــان قصد کاهش آسیب ها را دارند که 
برعکس باعث بیشتر شدن معضلات در مناطق کم برخوردار شهر اصفهان 
می شوند. یوسفی جو رسانه ای اینفلوئنسرها در رفع آسیب های اجتماعی 
را بی تأثیر دانســت و افزود: برای حل آسیب های اجتماعی شهر اصفهان 
صرفاً قرار نیست با تحت تأثیر قرار دادن افکار عمومی حل شوند و معضلات 
مناطق کاهش یابد زیرا که اگر قرار بر این بود امروزه شاهد سیر صعودی 
آسیب ها در جامعه نبودیم. وی تأکید کرد: برای حل مسائل به وجود آمده 
ابتدا باید نگاهمان را به مناطق کم برخوردار تغییر دهیم و با رویکرد منطقی 
به حل چالش های پیش رو برویم. این کارشناس مسائل اجتماعی خاطر 
نشان کرد: اینفلوئنسرها بهتر اســت که برای تأثیرگذاری در این مسیر با 
هماهنگی گروه های مردمی همان محلات و با مشــورت از سازمان هایی 
که سال هاســت در این عرصه فعالیت دارند اقدام کنند. وی یادآور شد: 
اینفلوئنســرهای اجتماعی دغدغه چندانی برای حل مســائل ریشه ای 
نخواهند داشــت و دلیل آن کاملًا واضح هست به طور مثال اگر مشکلات 
یک منطقه کامل حل شود این اشخاص که تعدادشان هم کم نیست دیگر 
نمی توانند کمک های مالی جمع کنند. یوسفی از متولیان امر و ارگان های 
مربوطه خواستار شــد که با شناســایی این افراد مقابل افزایش بیشتر 

آسیب های اجتماعی شهر اصفهان بایستند که برازنده شهرمان نیست.

با مسئولان جامعه

معــاون پرورشــی و فرهنگــی اداره کل آموزش و 
پرورش اســتان اصفهان گفــت: در فرایند ارزیابی 
مشــاغل کیفیت بخشــی اســتان در مجمــوع 
۸۸۰ نفــر پذیرفته خواهند شــد و ارزیابــی نیز بر 
اساس شــیوه نامه به میزان ســه برابر ظرفیت و 
 بــرای ۲۰۷۶ داوطلب انجام می شــود. به گزارش 
»ایمنا«، مهدی نم نبات در جمع خبرنگاران درباره 
فرایند ارزیابی آزمون مشاغل کیفیت بخشی آموزش 
و پرورش اســتان، اظهار کــرد: این فراینــد از روز 
یکشنبه سی ویکم تیر سال جاری با حضور داوطلبان 
آغاز شده است. وی افزود: برای هماهنگی تیم های 

ارزیابی و کسب آمادگی لازم، مانور اجرای آزمایشی 
ارزیابی در روز شنبه سی ام تیر برگزار شد تا بتوانیم 
ضمن شناسایی چالش های موجود، برای رفع آنها 
اقدام کرد و فرایند ارزیابــی باکیفیت و دقت لازم 
برگزار شــود. معاون پرورشــی و فرهنگی اداره کل 
آموزش و پرورش اســتان اصفهان بــا بیان اینکه 
فرایند ارزیابی برای داوطلبان رشته های مشاوره، 
امور تربیتی، تربیت بدنی و سلامت تا امروز اجرایی 
شده است، تصریح کرد: این فرایند تا روز سه شنبه 
شانزدهم مرداد با ارزیابی گروه امور تربیتی و سبک 
زندگی پایان خواهد یافت. وی با اشــاره به اینکه 
در فرایند ارزیابی مشــاغل کیفیت بخشی استان 
اصفهان در مجموع ۸۸۰ نفر پذیرفته خواهند شد، 

گفت: ارزیابی بر اساس شــیوه نامه به میزان سه 
برابر ظرفیت و برای ۲۰۷۶ داوطلب انجام می شود. 
نم نبات خاطرنشان کرد: در رشته مشاوره ۶۴ نفر، 
تربیت بدنی و ســلامت ۵۱۶ نفر، امــور تربیتی و 
مشاوره ۷۸۹ نفر و امور تربیتی و سبک زندگی ۶۱۷ 

نفر داوطلب شرکت در ارزیابی هستند. 
بــه گــزارش »ایمنــا«، آزمــون اســتخدامی 
آموزش وپرورش ویژه مشــاغل کیفیت بخشی در 
روز جمعه چهاردهم اردیبهشــت امسال برگزار شد 
و طی آن، بیش از ۱۹ هــزار نفر مربی امور تربیتی و 
سبک زندگی، مربی امور تربیتی و مشاوره، مربی 
تربیت بدنی، ســلامت و مشــاور تخصصی جذب 

آموزش وپرورش خواهند شد.

طی فرایند ارزیابی اجرایی می شود

 پذیرش ۸۸۰ داوطلب در مشاغل کیفیت بخشی 
آموزش و پرورش اصفهان

۲ متخلف زیرخاکی در 
پارک ملی موته اصفهان 

دستگیر شدند
فرمانده یگان حفاظت محیط زیســت 
اســتان اصفهان با تلاش محیط بانان 
پارک ملی موتــه، دو متخلف که اقدام 
به حفــاری غیرمجاز جهت اکتشــاف 
آثار تاریخی در این پــارک کرده بودند، 

دستگیر شدند.

۵۰ معتاد متجاهر در اصفهان جمع آوری شدند
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر اســتان اصفهان از اجرای طرح آرامش با هدف پاکســازی نقاط 
آلوده، ارتقای امنیت اجتماعی و جمع آوری ۵۰ نفر از معتادان در عملیات مأموران این پلیس خبر داد.
ســرهنگ احمد نیکبخت در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: در راســتای اجرای طرح کنترل و کاهش 
آسیب های اجتماعی، طرح آرامش با محوریت جمع آوری معتادان متجاهر و عادی در سطح محلات 
هدف و آلوده اجرایی شــد. وی تصریح کرد: در این راستا مأموران پلیس با انجام اقدامات میدانی و 
پس از هماهنگی با مرجع قضایی به محل های مورد نظر و شناسایی شده اعزام و ۵۰ نفر معتاد متجاهر 
و عادی را جمع آوری و برای سیر مراحل درمانی به مراکز بازپروری و ترک اعتیاد معرفی کردند. رئیس 
پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان اضافه کرد: شهروندان می توانند گزارشات خود در خصوص 
فعالیت خرده فروشــان مواد مخدر، حضور معتادان متجاهر و ولگرد را از طریق شماره ستاد خبری 

پلیس مبارزه مواد مخدراصفهان با تلفن ۲۱۸۲۵۴۶۲ در اختیار پلیس قرار دهند.

رئیس پلیس فتای فرماندهی انتظامی استان اصفهان خبرداد

دانلود همراه بانک جعلی با بهای ۱۷۰ میلیون تومان!
رئیس پلیس فتای فرماندهی انتظامی استان اصفهان از شناسایی و دستگیری متهمی خبر داد که 
از طریق همراه بانک جعلی اقدام به برداشت یک میلیارد و ۷۰۰ میلیون ریال از حساب یک شهروند 

اصفهانی کرده بود. 
به گزارش »ایمنا« و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس، سیدمصطفی مرتضوی اظهار کرد: در پی اعلام 
شکایت یکی از شهروندان مبنی بر برداشــت غیرمجاز وجه از حساب بانکی وی، بررسی موضوع در 
دستور کار کارشناسان پلیس فتا قرار گرفت. وی افزود: در بررسی های انجام شده مشخص شد پس 
از اینکه شاکی اقدام به دانلود و نصب همراه بانک از یک سایت نامعتبر و ناشناس کرده، متوجه شده 
این برنامه نه تنها هیچ خدمات بانکی ارائه نمی کند، بلکه کل موجودی حساب وی به مبلغ یک میلیارد 
و ۷۰۰ میلیون ریال نیز برداشت شده است. رئیس پلیس فتای فرماندهی انتظامی استان اصفهان 
گفت: در راستای احقاق حق این شهروند بزه دیده، کارشناسان پلیس فتا در سریع ترین زمان ممکن 
با بهره گیری از روش های علمی و تخصصی یک متهم را شناســایی کردند، پرونده در این خصوص 
تشکیل شد و تحت رسیدگی قرار گرفت. وی خاطرنشان کرد: شهروندان برای دانلود و نصب همراه 
بانک مورد نیاز خود تنها از سایت رسمی بانک مربوطه اقدام کنند و علاوه بر اینکه برنامه های کاربردی 
را از فروشگاه های نرم افزاری معتبر دریافت می کنند، از صحت آدرس وارد شده هنگام جست وجو 
در مرورگرها اطمینان حاصل کنند. مرتضوی ادامــه داد: کاربران فضای مجازی می توانند در صورتی 
که با موارد مجرمانه و مشکوک مواجهه شدند مراتب را از طریق شماره ۰۹۶۳۸۰ به مرکز فوریت های 

سایبری پلیس فتا گزارش کنند.

۲۵ هزار لیتر سوخت قاچاق در اصفهان کشف شد
 رئیس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی اصفهان از کشف ۲۵ هزار لیتر سوخت قاچاق در 
این شهر خبر داد. به گزارش »ایرنا« از مرکز اطلاع رسانی پلیس اصفهان، سرهنگ مهدی سبحانی فر 
روز دوشنبه افزود: مأموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی 
اصفهان در پی کسب خبری مبنی بر قاچاق فرآورده های نفتی به وسیله یک دستگاه کامیون تانکردار، 
این موضوع را در دســتور کار خود قرار دادند. وی اظهار کرد: مأموران پس از انجام تحقیقات میدانی 
و کسب اطمینان از درستی موضوع، خودروی یاد شده را شناســایی و در رصد هوشمندانه خود قرار 
دادند. رئیس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامــی اصفهان گفت: این خودرو حین ورود به 
یکی از پارکینگ های شهر اصفهان متوقف و پس از بازرسی تانکر آن ۲۵ هزار لیتر فرآورده نفتی از نوع 
»نفت گاز« به ارزش ۱۰ میلیارد ریال کشف شد. سرهنگ سبحانی فر گفت: راننده این خودرو دستگیر 

و تحویل مرجع قضایی شد.

عکس خبر

خبر روزاخبار

نحوه دریافت »زائر کارت« 
اربعین

معاون فناوری اطلاعات کمیته زیرســاخت 
اربعین اعلام کرد: زائران حسینی می توانند از 
طریق سامانه دو بانک شهر و گردشگری برای 
»زائر کارت« درخواست خود را ثبت کنند. به 
گزارش »ایسنا«، مهندس فائز پور در برنامه 
رادیویی درباره »زائــر کارت« اظهار کرد: ما از 
چند ســال قبل قرار گذاشــتیم نرم افزاری را 
تهیه کنیم تــا در قالب این نرم افــزار، بتوانیم 
تمام خدمات اربعین را به زائران ارائه دهیم. 
ما به این نتیجه رسیدیم که بخشی از موکب 
هوشــمند حاج قاسم ســلیمانی و ابومهدی 
المهندس را بانک ها تشــکیل دهند از جمله 
بانک شهر و بانک گردشگری که الان عضو این 
موکب هستند و قرار اســت خدماتی را تحت 
عنوان »زائر کارت« به زائران دهند. وی با بیان 
اینکه هر یک از زائران می توانند از طریق همراه 
پلاس بانک شهر و ســایت بانک گردشگری 
درخواســت »زائر کارت« خــود را ارائه دهند 
گفت: زائرانی که درخواست زائر کارت می دهند 
یک کارت بانکی با پست رایگان در درب منزل 
QR ،خود دریافت می کنند. پشت این کارت

کد و لینک شخصی برای هر زائر تعبیه شده 
و تمام خدمات اربعین داخــل آن قرار دارد. 
فائز پور یادآور شد: موکب ما از سایر موکب ها 
متفاوت اســت چراکه رسالت همه موکب ها 
پذیرایی از زائران حسینی اســت؛ اما ما زائر 
کارت را با هدف متفاوت تری تعبیه کردیم تا 
هزینه های سفر اربعین را برای زائر و در قالب 
صندوق ذخیره اربعین تجمیع کنیم. وی گفت: 
ما موکب دار هستیم و دوست داریم که همه 
مردم و نه فقط خاصه زائران اربعین زیر پرچم 
اباعبدا... الحسین )ع( قرار گیرند و این کارت 
امام حسینی را داشته باشند و از خدمات آن 
اســتفاده کنند. دارنده زائر کارت می تواند از 
فروشگاه ها و مراکز ارائه دهنده تخفیف خرید 
کند و با تخفیف هایی که از محل های مختلف 
می گیرد صندوق ذخیره اربعین خود را پر کند و 
هزینه های سفر اربعین مربوط به دینار و ریال 
را تأمین کند. این کارت برای ســایر سفرهای 

زیارتی هم کاربرد دارد.

رئیس پلیس راهور استان اصفهان از اعمال جریمه ۴۰۰ هزار تومانی برای موتورسواران و خودروهایی که از چراغ قرمز عبور می کنند، خبر داد. سرهنگ علی اصغر 
زارع در گفت و گو با »مهر «اظهار کرد: عبور موتورسیکلت سواران از چراغ قرمز یکی از تخلفات حادثه ساز و نگران کننده ای است که به افزایش تصادفات و تلفات 
ناشی از آن منجر شده است. وی افزود: بر اســاس آمارهای اخیر، درصد قابل توجهی از تصادفات موتورسیکلت سواران به علت عدم رعایت قوانین و مقررات و 
عبور از چراغ قرمز بوده که این تخلف نه تنها جان موتور سواران، بلکه تهدیدی برای سایر کاربران ترافیکی نیز به حساب می آید. رئیس پلیس راهور استان اصفهان 
تصریح کرد: پلیس راهور استان اصفهان برای مقابله با این تخلف، اقدام به نصب دوربین های هوشمند و افزایش گشت های پلیس در نقاط مختلف شهر کرده 
که این دوربین ها به صورت خودکار تخلفات عبور از چراغ قرمز را ثبت و جریمه هایی را اعمال می کنند. وی اضافه کرد: ۴ میلیون ریال جریمه برای متخلفانی که از 

چراغ قرمز عبور می کنند در نظر گرفته شده تا از تکرار چنین تخلفات حادثه ساز و خطرناکی جلوگیری شود.

اعمال جریمه ۴۰۰ هزار تومانی برای موتورسواران بخاطر عبور از چراغ قرمز

افزایش ۴۰ درصدی حق پرستاری 
معلولان

مدیرکل دفتر بودجه و تلفیق منابع ســازمان بهزیستی 
از افزایش ۴۰ درصدی حق پرســتاری مراکز نگهداری 
غیردولتی و افراد دارای معلولیت شدید و خیلی شدید و 

دارای ضایعه نخاغی مستقر در منزل خبر داد. 
سعید ابراهیمی در گفت وگو با »ایسنا«، با اشاره به ابلاغ 
رقم حق پرستاری و کمک هزینه پرداختی بهزیستی به 
مراکز غیردولتی در ســال جاری، اظهار کرد: پیرو ابلاغ 
مصوبه هیئت وزیران در ســال ۱۴۰۳ و براساس ماده ۷ 
قانون حمایت از افراد دارای معلولیت، سازمان بهزیستی 
مکلف است با هدف حمایت از نگهداری و مراقبت افراد 
دارای معلولیت شدید و خیلی شدید نیازمند و افراد دچار 
معلولیت های چندگانه نیازمنــد در خانواده پس از ارائه 
خدمات آموزشی و مشــاوره  ای به خانواده  ها نسبت به 
پرداخت حق پرستاری یا مددکاری به سرپرست، همسر 
یا قیم این افراد اقدام یا خدمات مراقبتی و نگهداری از 
افراد دارای معلولیت را از طریق مراکز وابسته به خود یا 
حمایت از مراکز غیردولتی )خصوصی، تعاونی، خیریه و 
تشکل های مردم نهاد( ارائه کند. وی در ادامه به تبصره 
یک ماده مذکور استناد کرد که براساس آن میزان کمک 
هزینه بابت پرداخت حق پرستاری یا مددکاری موضوع 
این ماده، متناســب با نوع و شدت معلولیت فرد دارای 
معلولیت، تعداد ایــن افراد در هر خانواده و براســاس 
هزینه های متعارف نگهداری و مراقبــت از افراد دارای 
معلولیت و متناسب با تورم سالانه و میزان کمک هزینه 
پرداختی به مراکز غیردولتی هر ساله با در نظر گرفتن نرخ 
تمام شده خدمات و نرخ تورم سالانه توسط سازمان و با 
همکاری انجمن عالی مراکز غیردولتی توانبخشی، وزارت 
و سازمان برنامه و بودجه کشور تعیین و به تصویب هیئت 
وزیران می  رســد. وی با اشــاره به افزایش ۴۰ درصدی 
تعرفه ها در سال ۱۴۰۲ نسبت به سال ۱۴۰۱، گفت: با این 
احتساب، حق پرستاری مراکز شبانه روزی درجه یک از 
۴میلیون و ۲۰۰ هزارتومان به ۵ میلیون و ۸۸۰ هزار تومان، 
حق پرستاری برای نگهداری افراد مجهول الهویه در مراکز 
شــبانه روزی درجه یک از ۵ میلیون و ۴۰ هزار تومان به 

۷میلیون و ۵۶ هزارتومان افزایش می یابد.



اولین بانوی داور تکواندو ایران برای قضاوت در مسابقات این رشته صبح روز یکشنبه راهی پاریس شد.
به گزارش »خبرآنلاین«، با اعلام روابط عمومی فدراسیون تکواندو، رقابت های تکواندو در بازی های المپیک 2024 پاریس از چهارشنبه 17 مرداد ماه)فردا( آغاز 
می شود و چهار روز به طول می انجامد. بر همین اساس معصومه باقری، داور بین المللی تکواندو کشورمان که برای قضاوت در این بازی ها انتخاب شده، صبح روز 
یکشنبه چهاردهم مرداد ماه راهی فرانسه و شهر پاریس شد. این برای نخستین بار است که فدراسیون تکواندو ایران یک داور زن ایرانی را در بین داوران قضاوت 
کننده در بازی های المپیک دارد. پیش تر مرجان تیموری برای قضاوت در بازی های پارالمپیک توسط این اتحادیه دعوت شده بود. باقری پس از آنکه از سوی 
فدراسیون جهانی به کمپ تمرینی انتخابی المپیک دعوت شد؛ در معتبرترین تورنمنت ها از جمله قهرمانی جهان، گرندپری ها و مسابقات مختلف قضاوت های 
کم اشتباهی داشت و در نهایت در لیست نهایی داوران قضاوت کننده در بازی های المپیک قرار گرفت. باقری در فروردین ماه و در طول چهار روز برگزاری مسابقات 

گرنداسلم چین، از سوی کمیته برگزاری به عنوان بهترین داور این رقابت ها انتخاب و معرفی شد.

قضاوت نخستین داور زن ایرانی در تکواندوی المپیک

سه شنبه  ۱۶ مرداد ۱۴۰۳ / ۱ صفر ۱۴۴۶ / ۶ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۸

مدافع النصر در  رادار  پاری سن ژرمن
گزارش های رسانه ای اسپانیایی فاش کرده اند که سرمربی پاری  سن ژرمن، از مدیریت باشگاه خود 
خواسته است تا یکی از ستارگان النصر را در دوره نقل وانتقالات تابستانی جاری به خدمت بگیرند. به 
گزارش »ورزش سه«، روزنامه نگار اسپانیایی، از طریق حساب خود در »ایکس« اعلام کرده که لوییس 
انریکه می خواهد خط دفاع تیم فرانسوی را با جذب آیمریک لاپورت، بازیکن النصر، تقویت کند.  گفته 
شده اتلتیکو مادرید، که از هفته ها پیش به دنبال جذب لاپورت است، قصد دارد پیشنهادی برای ترغیب 
النصر به واگذاری این مدافع ارائه دهد. این اخبار پس از گزارش های قبلی مبنی بر اینکه رئال مادرید 
نیز به دنبال جذب لاپورت است، منتشر شده اند. لاپورت پس از درخشش با تیم ملی اسپانیا در جام 
ملت های اروپا »یورو 2024« مورد توجه باشــگاه های متعددی قرار گرفته است. اما گزارش ها تأیید 
کرده اند که رئال مادرید قصد ندارد برای جذب لاپورت به النصر مبلغی پرداخت کند و از بازیکن خواسته 
است تا قرارداد خود را با باشگاه سعودی فسخ کند. در همین حال، النصر بر دریافت مبلغ مالی قابل 
توجهی در ازای واگذاری این مدافع اسپانیایی، که در ابتدای فصل گذشته به این تیم پیوست، اصرار دارد.

نقشه سرّی مورینیو برای کاپیتان ژرمن ها
کاپیتان تیم ملی آلمان می تواند یک خرید شگفت انگیز برای فنرباغچه باشد. همانی که ژوزه مورینیو 
آرزویش را دارد. به گزارش »ورزش سه«، در بارسلونا، اغلب بازیکنان، از جمله ایلکای گوندوگان، به دلیل 
مشکلات فرپلی مالی، قابل انتقال هستند. در این شرایط غافلگیرکننده، گوندوگان انگیزه ای بالا برای 
ادامه حضور در بارسلونا دارد و هانسی فلیک هم روی او حساب باز کرده است. او یک سال از قراردادش 
باقی مانده و یک گزینه تمدید اختیاری نیز دارد. با این حال، شایعات متعددی در ترکیه درباره سرنوشت 
احتمالی این فوتبالیست مطرح شده است. آنها ادعا می کردند که گالاتاسرای، قهرمان ترکیه، پیش از 
این با پدر و ایجنت گوندوگان به توافق رسیده است. اما نه بارسلونا و نه گالاتاسرای آن را تأیید نکردند. 
مسئولان گالاتاسرای سپس تأیید کردند که علاقه ای به انتقال گوندوگان ندارند. اکنون منابع ترکیه ای 
ادعای دیگری مطرح کرده اند. تیم تحت هدایت ژوزه مورینیو، فنرباغچه، قصد دارد برای متقاعد کردن 
گوندوگان تلاش کند. گزینه ای که در دستور کار مخفی مرد پرتغالی قرار دارد، دقیقاً هافبک بارسلونا است. 
شایعاتی مبنی بر اینکه گالاتاسرای گوندوگان را به خدمت خواهد گرفت، فقط برای انحراف افکار عمومی 
بوده است. امروز آاس نوشــت آجون ایلیکالی، عضو هیئت مدیره فنرباغچه که همزمان مالک هال 
سیتی است، به درخواست مورینیو، شروع به صحبت با عرفان گوندوگان، نماینده این بازیکن، کرده تا او 
را متقاعد کند که برای فنر بازی کند. بارسلونا اکنون انتظار دارد مبلغ زیادی را در صورت انتقال احتمالی 
ایلکای به دست بیاورد. جالب اینکه گوندوگان چندین بار فاش کرده است که گالاتاسرای باشگاهی است 

که از کودکی آرزوی بازی برایش را داشته و روزی می خواهد پیراهن گالا را بپوشد.

تور  الاتحاد برای شکار ستاره مطرح گالاتاسرای
الاتحاد به دنبال جذب ویلفرد زاها، بازیکن تیم گالاتاســرای ترکیه اســت. به گزارش »ورزش سه«، 
گزارش های مطبوعاتی حاکی از تمایل مدیریت باشگاه الاتحاد به انجام یک انتقال آفریقایی در پنجره 
نقل وانتقالات تابستانی جاری است. طبق گزارش های شبکه »الکاس«، الاتحاد به دنبال جذب ویلفرد 
زاها، بازیکن ساحل عاجی تیم گالاتاسرای اســت. این گزارش ها می افزایند: »جذب زاها به توانایی 
الاتحاد در فروش بازیکن خود، لوئیز فیلیپه، در این تابســتان وابسته است.« زاها در تابستان 202۳ 
از کریستال پالاس به گالاتاسرای منتقل شــد و این انتقال به صورت آزاد صورت گرفت. زاها در فصل 
گذشته 42 بازی برای گالاتاسرای انجام داد و موفق به زدن 10 گل و ساختن ۵ گل دیگر شد. قرارداد او با 
تیم ترکیه ای تا تابستان 202۶ اعتبار دارد. الاتحاد جده قصد دارد برای جذب یک بازیکن خارجی جدید، 
لوئیز فیلیپه را از تیم خود کنار بگذارد. این تابستان، الاتحاد موفق به جذب سه بازیکن خارجی شامل 

حسام عوار، موسى دیابی و دروازه بان ردراگ رایکوویچ شده است.

سپاهان- شباب الاهلی، امشب در نقش جهان

دوئل پرتغالی ها در اصفهان 

تقابل امشب سپاهان با شباب الاهلی به نوعی رویارویی برترین خط 
آتش لیگ برتر خلیج فارس با بهترین خط حملــه لیگ برتر امارات 
خواهد بود. طلایی پوشــان اصفهانی که با ۵۳ گل زده در ۳0 بازی در 
فصل گذشــته، یعنی میانگین 1/7 گل زده در هربازی عنوان بهترین 
خط حمله لیگ برتر ایران را از خود کردند امشب پذیرای تیمی خواهند 
بود که با وجود 4 بازی کمتر از میزبان اصفهانی خود 20 گل بیشــتر از 
مهاجمان این تیم به ثمر رســانده اســت. مهره های هجومی شباب 
الاهلی در 2۶ بازی که در ادونک لیگ امــارات انجام داده اند 7۳ بار 
موفق به گشودن سنگر رقبای خود شــده اند؛ یعنی میانگین 2/8 گل 

زده در هر بازی.
با توجه به اضافه شــدن بــا ایــن تفاســیر و 
خط حمله تیم ملی ایران ســردار آزمون، ستاره 

به خط حمله تیم اماراتی 

و همچنین پیوستن مهدی 
لیموچی، جــواد آقایی پور 
و محمدمهدی محبی، ســه 
پدیــده هجومی لیــگ برتر 
به خط آتــش ارتش طلایی 
اصفهان بدون شک امشب 
لــی  لدوســتان جدا فوتبا
سراسر تهاجمی را از سوی 
بازیکنان ســپاهان و شباب 
الاهلی در ورزشــگاه نقش 
جهان بــه نظــاره خواهند 

نشست. 
جالب آنجاست که سکان هدایت 
این دو تیم امشــب در دستان دو 
ســرمربی پرتغالی اســت. در یک 
ســوی میــدان »ژوزه مورایس«، 
لــی،  له پرتغا ۵9 ســا ســرمربی 
فرماندهی نماینــده ایران را 

امشب در نخستین دیدار پلی آف لیگ نخبگان آسیا در اختیار دارد در 
حالی که در ســوی دیگر میدان و روی نیمکت رقیب، »پائولو سوزا«، 
هموطن ۵۳ ســاله او با پیراهن ســرمربیگری تیم اماراتی دیده می 
شــود. با این تفاوت که دستیار ســابق »آقای خاص« برای سومین 
فصل پیاپی است که سکان هدایت طلایی پوشان اصفهانی را در دست 
گرفته اما پائولو ســوزا حدوداً یک ماه است که راهی امارات شده تا با 
سکانداری در شباب الاهلی برای نخســتین بار هدایت تیمی در غرب 
آســیا را برعهده بگیرد؛ با این تفاسیر، امشب شــاهد دوئل تماشایی 
بین این دو ســرمربی پرتغالی در اصفهان خواهیم بود. این در حالی 
است که مورایس پیش از این و در دربی پرتغالی ها در لیگ برتر ایران 
در نقش جهــان موفق بــه خواباندن مچ حریف هموطن خود شــده 
است. سرمربی پرتغالی سپاهان در اولین فصل حضورش در ایران با 

یک شــاگردانش در مصاف با استقلال موفق شد در برتری 2 بر 
اصفهان ســرمربی پرتغالی آبی پوشان پایتخت را 
تسلیم اندیشه های خود کند. مورایس پیش از آن 
هم و در نخستین بازی طلایی پوشان در لیگ 22 و در 
ورزشگاه آزادی نیز با غلبه بر شاگردان»ریکاردو ساپینتو« 
موفق شــده بود لیگ برتر و تجربه ســرمربیگری در کشــورمان را با 

پیروزی 2 بر صفر در برابر این هم قطار هموطن خود استارت بزند.
تا به اینجای کار، دســتیار ســابق آقای خاص نشــان داده راه چیره 
شدن بر ســرمربیان پرتغالی را خوب بلد اســت. مورایس در دوئل با 
هموطنان خود شکســت ناپذیر بوده اگرچه تیمی که امشب در مقابل 
او و شــاگردانش صف آرایی خواهد کرد نیز پیش از این در مصاف با 
سایر تیم های ایرانی هرگز تن به شکست نداده است. شباب الاهلی 
چه در رقابت های آسیایی و چه در بازی های دوستانه ای که در برابر 
نمایندگانی از ایران صف آرایی کرده تا کنون طعم شکست را نچشیده 
اســت. این تیم اماراتی همین چنــد روز پیش در بازی دوســتانه با 
فولادخوزســتان هم موفق شــد با برتری یک برصفر از سد شاگردان 

یحیی بگذرد. 
از اینها مهمتــر اما عطش بالای مهاجمان شــباب الاهلی برای گلزنی 
است. این تیم اماراتی اگرچه در فصل گذشته با ایستادن در رده دوم 
ادونک لیگ به کار خود در این رقابت ها پایان داد اما در گشودن سنگر 
رقبا عنوان برترین تیم لیگ امارات را از آن خود کرد و حضور ســردار 
آزمون در بازی امشــب در بین مهــره های هجومی تیم پائولو ســوزا  
بدون شک توانایی این تیم اماراتی در به توپ بستن سنگر طلایی ها 

را دوچندان خواهد کرد. پربیراه نیســت اگر مدعی شویم امشب نبرد 
 اصلی در محوطه جریمه ســپاهان روی خواهد داد؛ جایی که انتظار 
می رود خط دفاعی تازه نفس ســپاهان با ایجاد سدی مستحکمی 
مانع نفوذ مهاجمان قدر حریف به دروازه تیم خود شوند. بدون شک 
حضور دو گلر ششدانگ در ارنج تیم مورایس می تواند به برگ برنده 
این سرمربی پرتغالی در دوئل با سوزا  تبدیل شود. پیام نیازمند و نیما 
میرزازاد در رقابت های فصل گذشــته در چهارچــوب دروازه این تیم 
اصفهانی عملکرد قابل اطمینانی از خود نشــان دادند و سپاهانی ها 

امشب روی توانایی این دو گلر برای بسته 
نگه داشتن سنگر خود حساب ویژه ای 

باز کرده اند.
کافی است مدافعان سپاهان به خوبی 
از عهده مهار ستاره ایرانی شباب الاهلی 

برآیند و راه نفوذ هــم تیمی های 
گلزن او به محوطه جریمه طلایی 
پوشــان را ببندند، آن وقت می 
توان انتظار داشت که در سوی 

دیگر میدان خط آتش این 
تیم اصفهانی با گشودن 

سنگر تیم رقیب 
صعــود  راه 
ســپاهان بــه 

بعــد  لیــگ مرحلــه 
نخبــگان آســیا را همــوار کند. 
ســپاهان می تواند برای حفظ 
طلســم شکســت ناپذیــری 
ســرمربی پرتغالــی خود در 
دوئل با هم قطاران هموطنش 
و همچنین باطل کردن طلسم 

شکست ناپذیری شباب الاهلی 
در مصاف با تیم های ایرانی روی یار 

دوازدهم خود نیز حساب باز کند. بدون 
شک امشــب حضور پرشــور فوتبالدوستان 

اصفهانــی در نقش جهان مــی تواند مهره آس 
مورایس در غلبه بر سوزا باشد.

خبر روز

نخستین تمرین آقای گل ایران در امارات
شهریار مغانلو اولین تمرین خود را همراه با تیم اتحاد کلبا انجام داد و با استقبال همبازیانش به ویژه مهدی 
قایدی ستاره ایرانی این تیم اماراتی رو به رو شد. به گزارش »ورزش سه«، شهریار بعد از کسب دو عنوان 
آقای گلــی پیاپی در لیگ برتــر ایران مورد 
توجه ببرهای امارات قرار گرفت و تابستان 
امســال به لیگ این کشــور منتقل شد تا 
فوتبال خود را در آن سوی خلیج فارس ادامه 
دهد و با توجه به مهاجمان باکیفیتی که در 
این لیگ حضور دارند، شــانس آقای گلی 
خود را دنبال کند. مهاجم بلندقامت و گلزن 
ایرانی یک رقیب قدرتمند هم در کنار خود 
می بیند و با توجه به حضور سردار آزمون در 
لیگ امارات جدال آنها برای آقای گلی جالب 
خواهد بود، به این دو بازیکن آزادی و قایدی را هم اضافه کنید! مغانلو روز یکشنبه اولین تمرین خود را 
انجام داد و از دیروز با جدیت بیشتری خود را برای حضور در لیگ امارات آماده کرد و البته با شرکت در 
تمرینات شناخت بیشتری نسبت به هم تیمی های خود پیدا می کند. حضور مهدی قایدی در تیم اتحاد 
کلبا کمک بزرگی برای این بازیکن خواهد بود تا خیلی زود در تمرینات خودش را پیدا کند و تأثیرگذار باشد.

غیبت ستاره تیم ملی در سفر شباب الاهلی به اصفهان
سعید عزت اللهی، مدافع ایرانی شباب الاهلی امارات به دلیل مصدومیت دیدار امشب تیمش با سپاهان را 
از دست خواهد داد. به گزارش »ورزش سه«، شباب الاهلی در شرایطی با حضور ستاره های نامدار خود وارد 
اصفهان شده که یک بازیکن در بین نفرات این تیم دیده نمی شود. سعید عزت اللهی هافبک ملی پوش 
این تیم که به دلیل مصدومیت پایان فصل قبل را از دست داد، در اولین بازی این فصل هم غایب خواهد 
بود و نمی تواند برای تیمش به میدان برود. عزت اللهی که در این مدت تمرینات خود را انجام داده و آماده 
شروع لیگ ادنوک امارات است، اما برای جلوگیری از ریســک مصدومیت دوباره، در بازی با سپاهان 
شرکت نخواهد کرد تا آماده آغاز فصل تازه در رقابت های آسیایی و داخلی امارات شود. نکته جالب در مورد 
عزت اللهی اینکه او در نیم فصل گذشته عملکرد درخشانی برای شباب الاهلی داشت و به خصوص در لیگ 
ادنوک به موفقیت این تیم و کسب سهمیه لیگ نخبگان بالاتر از الوحده و احمد نوراللهی، کمک زیادی 
رساند و حالا حضورش در بازی با سپاهان هم می توانست معادلات را تغییر دهد. اما سپاهانی ها که روز 
سختی را مقابل بازیکنان خارجی شباب الاهلی خواهند داشت، حداقل می تواند خیالشان از غیبت یک 
بازیکن کلیدی شباب الاهلی راحت باشد. البته در صورتی که شباب الاهلی موفق به کسب پیروزی مقابل 

سپاهان شود، احتمال دارد او و سردار آزمون در مقابل پرسپولیس یا استقلال قرار بگیرند.

دبل مهاجم سابق گاندوها برای تیم یحیی 
فولاد خوزستان در آخرین بازی دوستانه خود در امارات حریف لیگ دسته اولی خود را با گلزنی مهاجمان 
سابق گاندوها گلباران کرد. شاگردان یحیی گل محمدی که اردوی آماده سازی پیش فصل خود را در شهر 
دبی برپا کرده اند، عصر روز یکشنبه مقابل تیم دســته اولی »جی ردز« امارات به میدان رفته و با نتیجه 
۵ بر 1 به برتری رسیدند. در این میان، ۳ گل از گل های سرخپوشان خوزستانی را محمدجواد محمدی 
)2گل( و محمدرضا سلیمانی به ثمر رساندند. محمدی فصل گذشته با پیراهن ذوب آهن در لیگ برتر 
بازی می کرد و با 8 گل زده برای این تیم اصفهانی عنوان برترین گلزن گاندوها را از آن خود کرده بود و در 
بازار تابستانی طی انتقال جنجالی راهی خوزستان شد. محمدرضا سلیمانی هم پیش از این و در لیگ 
بیست و دوم سابقه حضور در تیم ذوب آهن را در کارنامه خود دارد. علی نعمتی و امین قاسمی نژاد 2 گل 

دیگر تیم یحیی را در این دیدار به ثمر رساندند.

مستطیل سبز

شرط هافبک فرانسوی 
برای حضور در سپاهان

مسئولان ســپاهان حدود یک هفته قبل از 
توافق با استیون انزونزی خبردادند. هافبک 
میانی و سابق ســویا، بلکبرن، گالاتاسرای، 
استوک ســیتی و رم که فصل قبــل ۳2 بار 
در ترکیب قونیه اســپور در سوپرلیگ ترکیه 
قرار گرفت و از جملــه بازیکنان کلیدی این 

تیم بود.
به گــزارش »ایرنــا«، انزونزی با ســابقه 
حضوری موفق در ترکیب تیم ملی فرانسه، 
در صــورت توافق با ســپاهان بــه یکی از 
مشهورترین بازیکنان خارجی لیگ برتر ایران 
بدل خواهد شد. او ســابقه قهرمانی با سویا 
در لیگ اروپــا و همچنین حضور در بیش از 
20 بازی تیم ملی فرانسه را در کارنامه دارد. 
جالب اینکه انزونزی آخرین بار همین سه 
سال قبل پیراهن تیم ملی فرانسه را پوشید 
و سابقه بستن بازوبند کاپیتانی خروس ها 
را نیز در کارنامه خود دارد. طی روزهای اخیر 
همه منتظر بودند تــا توافق این بازیکن ۳۵  
ساله و سپاهان نهایی شود. اتفاقی که هنوز 
رخ نــداده و قراردادی میــان طرفین امضا 

نشده است. 
با این حال شایعه ای در اصفهان وجود دارد 
مبنی بر اینکه انزونزی به این شرط پیراهن 
ســپاهان را بر تــن می کند که ایــن تیم با 
شکست شباب الاهلی راهی مرحله گروهی 
لیگ نخبگان آسیا شود. البته این شایعه ای 
است که در اصفهان شنیده می شود و صحت 

و سقم آن هنوز تأیید نشده است. 
ایــن در حالــی اســت کــه آذربایجانــی، 
مدیرعامــل باشــگاه ســپاهان در آخرین 
گفتگوی خــود درباره تلاش بــرای جذب 
بازیکن خارجی گفته اســت: »مذاکراتی در 
خصوص جذب  بازیکن خارجی انجام شد، 
قدری شرایط پیچیده شد، اما هنوز در حال 
پیگیری هســتیم و امیدوارم تیــم را با دو 
بازیکن پست هافبک و مهاجم تقویت کنیم. 
متأســفانه به بازی پیش رو نرسیدند و اگر 
اتفاقات جور دیگری بود، می توانستیم این 

بازیکنان را در ترکیب داشته باشیم.«

فوتبال جهان

عکس خبر

 ستاره سیتی 
ماهی می گیرد! 

فیل فودن، ستاره انگلیسی، به جای 
تعطیلات لوکس، ترجیح داد پنج روز 
را در یک دریاچه ماهیگیری در حومه 
کاتزولدز بگذراند. ایــن بازیکن 200 
هزار پوندی در هفته منچسترسیتی، 
مقاصــد عجیب و غریــب محبوب 
هم تیمی هایش در تیم ملی انگلیس 
را کنار گذاشــت و به همــراه پدرش 
برای ماهیگیری به این منطقه رفت.

محمد بیرانونــد در حالی در رقابــت های المپیک 
شرکت کرد که فقط 1۵ سال داشت. 

به گــزارش »خبرآنلاین«، او جوان ترین شــرکت 
کننده تاریخ المپیک نبود اما یکــی از جوان ترین 
نفرات حاضر در پاریس و جوان ترین ورزشکار ایران 

در تاریخ رقابت های المپیک بود. 
محمد بیرانوند در رقابتش در راند اول و دوم امتیاز 
2۳، راند سوم امتیاز 24، در راند چهارم امتیاز 22 و 
در راند پایانی امتیاز 2۵ را ثبت کرد. وی در مجموع 
پنجم راند با 117 امتیاز در رده بیســت و چهارم قرار 
گرفت. این در حالی اســت که شــش نفر برتر این 
رقابت ها به دور نهایی و فینال راه پیدا می کردند، اما 

بیرانوند نتوانست به حضور در فینال نزدیک شود.
بیرانوند با کســب مدال طلای قهرمانی آسیا برای 
اولین بــار در تاریخ ایران در رشــته اهداف پروازی 
موفق به کسب سهمیه المپیک شده بود. او متولد 
4 شهریور 1۳87 در بروجرد اســت. تیراندازی در 
لرســتان قدمت دیرینه دارد، مردمان دیار زاگرس 
از دیرباز تیراندازان قهاری بودند، چه آن زمان که در 
دوران قبل از انقلاب عشایرهایش حافظ این مرز و 
بوم بودند و چه در جنگ تحمیلی که آوازه رزمشان 

شنیدنی است.
نوجوان لرســتانی مــزد زحماتــش را خیلی زود 
می گیرد و در 10 سالگی با وجود سن کم اما استعداد 

بالا به عضویت تیم ملی نوجوانان درآمده و سپس 
در 1۳ سالگی به رده بزرگســالان تیم ملی اهداف 

پروازی دعوت می شود.
محمد بیرانونــد با کســب چندین مقــام برتر در 
مسابقات کشوری و مدال برنز مسابقات قهرمانی 
آسیایی از جمله افتخارات پدیده تیم ملی تیراندازی 

کشور است.

پسر ۱5 ساله ایرانی شگفتی پاریس بود
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ارّه بده، تیشــه بگیر همچنان ادامه دارد! داستان از  پریا پارسادوست
اواخر خرداد و یک نشست خبری مشترک آغاز شد. 
مدیرکل حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان و مدیرعامل پالایشگاه با لب 
خندان کنار یکدیگر و روبه روی تعداد معدود و برگزیده ای)!( از اصحاب رسانه 
اصفهان نشستند و خروجی اصلی این نشست، خبر مهمی بود که اکثر رسانه ها 
آن روز از قول »احمدرضا لاهیجان زاده« منتشــر کردند: »پالایشگاه اصفهان و 
فولاد مبارکه در آینده نزدیک از فهرست صنایع آلاینده  خارج می شوند و افرادی 

که به دنبال منابع عوارض آلایندگی هستند باید به فکر منابع دیگری باشند.«
جدا از اینکه به نظر می رسد بخش دوم سخنان لاهیجان زاده، کنایه به اعضای 
شورای شهر و حتی شــهرداری اصفهان اســت، اما بخش اول گفته های آقای 

مدیرکل سر و صدای زیادی به پا کرد و همه را متعجب ساخت.
چندروز بعد و به موازات اوج گرفتن انتقادات علیه محیط زیست استان و گفته 
های مدیرکل این ارگان، لاهیجــان زاده در گفت و گو با »مهر« اصل خبر را کذب 

دانست و گفت که رسانه ها دچار سوء برداشت شده اند. 
او گفت: »شرکت پالایش نفت اصفهان )پالایشــگاه( از زمانی که اعلام کرد در 
صدد اجرای طرح هایی است که برخی از آنها توسعه ای و برخی بهینه سازی بود، 
تنها ارگانی که به این موضوع ورود کرد و بسیار جدی هم وارد شد و اعلام کرد که 
با هر گونه اجرای پروژه که منجر به توسعه پالایشگاه شود مخالف است، اداره کل 
حفاظت محیط زیست اســتان بود در حالی که هیچ نهاد دیگری به صورت ابراز 
مخالفت رســمی و قانونی در این قضیه ورود نکرد با وجود اینکه دستگاه های 

متعددی مسئولیت دارند.«
لاهیجان زاده توضیح داد که: »در مراسم امضای تفاهم نامه همکاری پالایشگاه 
در نشست خبری که با حضور هفت هشت خبرنگار برگزار و ضبط شد در رابطه با 
عوارض آلایندگــی اعلام کردم که هم مجموعه فولاد مبارکه و هم پالایشــگاه 
اصفهان در حال اجرای پروژه های زیست محیطی هستند که رقم سرمایه گذاری 
برای آنها چندین هزار میلیارد تومان اســت یا برای مثال رقم ســرمایه گذاری 
پروژه های زیســت محیطی فولاد بالغ بر یک میلیارد دلار است و تأکید کردم 
برخی از این پروژه ها ممکن است تا دو سال آینده بهره برداری شود و برخی ۱۸ 
ماه دیگر به بهره برداری خواهند رســید و زمانی که به بهره برداری برسند و همه 
خروجی های آنها استاندارد شــوند طبق قانون از لیست صنایع آلاینده خارج 
می شوند.  خروج صنایع از لیست آلایندگی دست فرد نیست که یک فرد تصمیم 
بگیرد زیرا اکنون همه پروسه سامانه ای اســت و زمانی که آزمایشگاه معتمد 
محیط زیست و خروجی های آنلاین صنایع، وضعیت استاندارد را نشان دهند 
همه اینها به صورت خودکار از لیســت آلایندگی خارج می شوند و اینجانب در 
آن نشست خبری اعلام کردم این اتفاق تا دو سال دیگر، کمتر یا بیشتر اتفاق 

خواهد افتاد.«
واکنش ها اما کار خود را کرده بود. بیشــترین انتقاد را هم اعضای شورای شهر 
داشــتند از جمله احمد شریعتی، عضو هیئت رییســه که گفت: »آلایندگی این 
کلان شهر در حال حاضر آتش زیر خاکستر اســت و در چند سال آینده در صورت 
اســتمرار کم توجهی ها، موجب افزایش و پیدایــش بیماری های خاص در این 

محدوده از کشور می شود.«
شریعتی ادامه داد: »ســه ماه پیش در بازدیدی که به اتفاق اعضای کمیسیون 

خدمات شهری، بهداشــت و محیط زیست شــورای اسلامی شــهر اصفهان به 
 همراه مدیرکل سازمان محیط زیست استان از منطقه صنعتی دهق- علویجه و 
حیات وحش آن منطقه انجام دادیم، مدیرکل ســازمان محیط زیست استان 
اصفهان اعلام کرد که شکایتی از طریق مراجع قضایی برای ساخت وساز بیش از 
حد انجام شده است تا از گسترش مراکز صنعتی از جمله پالایشگاه، نیروگاه فولاد 
مبارکه پیشگیری شــود و به حجم آلایندگی اصفهان اضافه نشود، اما دو هفته 
پیش، دادستان عمومی و انقلاب اصفهان در جلســه کمیسیون تلفیق شورای 
اسلامی شهر اصفهان تذکر داد که سازمان محیط زیســت تاکنون از این صنایع 
شکایت نکرده و در صورت نارضایتی و شکایت، پیگیر این موضوع خواهیم بود. 
جالب تر اینکه مدتی پیش سازمان محیط زیست استان اعلام کرد مناطق آلاینده 

این استان از جمله پالایشگاه و نیروگاه، آلاینده نیست و آلایندگی ندارد!«
این عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: »پس از پیگیری ها 
و بررسی ها متوجه شدیم که ســازمان محیط زیست از این صنایع آلاینده حدود 
۱۰۰ میلیارد تومان اعتبار برای کمک به ردیف های اجتماعی خود، دریافت کرده 
است که رانت محسوب می شــود و باید جلوی رانت خواری در گسترش صنعت 

اصفهان گرفته شود.«

اما در حالی که این عضو شورای شهر مدعی بود سازمان محیط زیست از صنایع 
آلاینده، تحت عنوان اعتبار برای کمک ردیف های اجتماعی، پول دریافت کرده 
است، مدیرکل حفاظت محیط زیست استان به شــدت این ادعاها را رد کرده و 
گفت که برخی اعضای شورای شهر برای شانه خالی کردن از مسئولیت خود، به 

دنبال »فرافکنی« هستند. 
احمدرضا لاهیجان زاده که قبلًا گفته بود پالایشگاه اصفهان یکی از با کیفیت ترین 
پالایشگاه های کشور اســت و برخی پالایشگاه ها فاصله بســیاری زیادی برای 
رســیدن به جایگاه این مجموعه دارند، در مصاحبه ای جدید بــا »مهر« گفته: 
»برخی اعضای شــورای شــهر اصفهان در توجیه عملکرد ضعیفشان به ویژه در 
 حوزه آلودگی هوا، با نســبت دادن دروغ و فرافکنی ســعی در تبرئه خود و فرار 

رو به جلو دارند.«
لاهیجان زاده این موضوع را بی ربط به انتخابات شورای شهر که قرار است چندماه 
دیگر برگزار شود ندانسته و تأکید کرده: »اینگونه بازی ها دیگر برای مردم فرهیخته 
اصفهان نخ نما شده است. به دلیل برخی مطالب خلاف واقع تعدادی از اعضای 
شورای شهر اصفهان در ایام اخیر، بایستی مطالبی که به دلیل بی اخلاقی محض 
به اداره کل حفاظت محیط زیست اصفهان نسبت داده یا به نوعی تهمت و افترا 

زده شده است، برای مردم شفاف سازی شود.«
آقای مدیرکل البته همزمان با انتقاد از شــورای شهری ها، از  »زحمات و درایت 
شــهردار اصفهان و معاونان شــهرداری که همسو با محیط زیســت اقدامات و 
برنامه های قابل قبولی را اجرا و دنبال می کنند« تشــکر کرده: »از اکثر اعضای 
شورای اسلامی شهر اصفهان که همواره حفظ محیط زیست سرلوحه برنامه های 
آنهاست نیز قدردانی می کنم و به طور قطع برخی اظهارات خارج از عرف و قانون 
 چند عضو این شــورا به هیچ وجه نافی تلاش ها و زحمات شــهرداری و شاکله 

شورای شهر اصفهان نبوده و نخواهد بود.«
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان با اشاره مطالب بیان شده اخیر 
از سوی ۲ عضو شورای شهر اصفهان درباره توسعه پالایشگاه و عوارض آلایندگی 
تأکید کرد: »برخلاف اظهارات این ۲ تَن، پالایشــگاه اصفهان هیچگاه از فهرست 
صنایع آلاینده و عوارض آلایندگی خارج نشده است و همچنان در فهرست مربوطه 
قرار دارد. مستندات این موضوع نیز نزد معاون امور عمرانی استاندار، اداره کل 
امور مالیاتی و سازمان بازرسی موجود است، لذا انتشار خبر خروج پالایشگاه از 
فهرست صنایع آلاینده، کذب محض، شایعه پراکنی و نشر اکاذیب توسط این افراد 

است که بایستی در مراجع قانونی پاسخگوی اظهارات خود باشند.«
 به گفته لاهیجــان زاده؛ در حال حاضر پالایشــگاه اصفهان بر اســاس مصوبه 
ســال ۱۳۹۶ هیئت وزیران و ســایر مجوزها صرفاً اجازه دارد پروژه بهینه سازی 
تولید ســوخت خود را برای تولید بنزین و گازوییل با استانداردهای »یورو ۴« و 
»یورو ۵« و مازوت کم گوگرد اجرا کند که بــا تکمیل آن روزانه ده ها میلیون لیتر 
سوخت باکیفیت و با استاندارد بسیار بالا در سطح استان توزیع خواهد شد که اثر 
چشمگیری در بهبود کیفیت محیط زیست و کاهش آلودگی هوا ناشی از منابع 

متحرک )خودروها( خواهد داشت.
بخش بعدی واکنش لاهیجان زاده هم نسبت به صحبت های دیگر عضو شورای 
شهر )احمدرضا مصور( در جلسه اخیر این شورا بود که در نطق میان دستور خود 
گفت: »به هنگام بحث آلودگی هوا منشأ و منابع آن به راحتی فراموش می شود، 
آیا راست است که پالایشگاه و نیروگاه و فولاد مبارکه و پتروشیمی و امثال آنها 
دیگر آلاینده نیستند؟ آیا این شدت آلایندگی از اثرات ترافیک و اتومبیل و اتوبوس 
است؟ ای کاش مدیر کل محترم محیط زیست که در این روزها سکوت کرده اند 

لااقل روشنگری می کردند، این حق اصفهان نیست.«
مدیرکل حفاظت از محیط زیست استان در پاسخ به این گلایه عضو شورای شهر 
اصفهان هم گفت: »موضوع خلاف واقع دیگری که توسط یکی از اعضای غیرمطلع 
شورای شهر اصفهان مطرح شده اســت، خروج نیروگاه شهید محمد منتظری از 
فهرست عوارض آلایندگی و پرداخت مســئولیت اجتماعی است، البته ای کاش 
وی قبل از انتشار این مطالب سراسر کذب با یک تماس تلفنی، صحت و سقم این 

مطالب را جویا می شد.«
لاهیجان زاده در پایان صحبت های خود هم وعده پیگیری حقوقی درخصوص 
ادعاهای مطرح شــده در صحن علنی و مصاحبه های برخی از اعضای شــورای 
شهر را داده است تا چالشِ »حق با کیه« همچنان ادامه داشته باشد و البته سایه 
آلودگی فاجعه بار بر سر اصفهان همچنان با قدرت گسترانده شده و ریه های مردم 
تبدیل به انبار انواع و اقسام آلاینده های سمّی شده و محیط زیست و شورای شهر 

همچنان درحال بازی اره بده تیشه بگیر هستند!

رئیس کمیســیون هوشمندســازی و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: در سال جاری 
طبق مصوبه شــورای اسلامی شــهر در صورتی که 
مالــکان به صورت نقــدی عوارض ساخت وســاز 
را پرداخــت کننــد، از ۳۵ درصد تخفیــف بهره مند 

می شوند. 
ابوالفضــل قربانــی در گفت وگو با »ایمنــا« اظهار 
کرد: در ســال جاری طبق مصوبه شورای اسلامی 
شــهر در صورتی که مالکان به صورت نقدی عوارض 
ساخت وساز را پرداخت کنند، از ۳۵ درصد تخفیف 

بهره مند می شــوند و این یک فرصــت خوب برای 
فعالان این حوزه است. وی افزود: این تخفیف نیز 
زمان دار است و در صورت طولانی شدن، مالک از این 

شرایط بهره مند نخواهد شد. 
رئیس کمیســیون هوشمندســازی و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر اصفهان تأکید کرد: در صورتی 
که مالکان تمایل به پرداخت اقســاطی باشند، رقم 
تســهیلاتی که دریافت می کننــد، به صورت متغیر 
خواهد بود، از این رو مالکان با مراجعه به شهرداری 
و جداول آن )بر اســاس مصوبه شــورای اسلامی 
شهر( می توانند از تخفیف های لازم بهره مند شوند 
یا به صورت اقســاطی پرداخت کنند. قربانی گفت: 
مالکان همزمان نمی توانند از تخفیف ۳۵ درصدی 
و پرداخت قسطی استفاده کنند، همچنین تخفیف 

و تقسیط بر اســاس خود انتخاب شهروندان برای 
آنها در نظر گرفته می شــود. وی ادامه داد: در حال 
حاضر در حال تلاش بــرای دریافــت وام از بانک 
برای عوارض ساخت وساز مالکان هستیم و با این 
اقدام، مالکان اقســاط خود را به بانک ها پرداخت 
می کننــد. رئیس کمیســیون هوشمندســازی و 
حمل ونقل شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان 
کــرد: کمیته های نظارتــی هر یکشــنبه به صورت 
چرخشــی در مناطــق پانزده گانه شــهرداری این 
کلان شهر برگزار می شود. قربانی گفت: شهروندان 
 با مراجعه به سایت شورای اسلامی شهر به نشانی
shora.isfahan یــا اپلیکیشــن »اصفهان من« 
می توانند از زمان هــای برگزاری کمیته های نظارتی 

شورای اسلامی شهر در مناطق مطلع شوند.

رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورای شهر اصفهان مطرح کرد

پرداخت نقدی عوارض ساخت وساز با ۳۵ درصد تخفیف برای مالکان

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری اصفهان خبر داد

 اعلام فراخوان احداث مجموعه های مشارکتی در مناطق
۲ و ۶ اصفهان

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان با اشاره به اعلام فراخوان 
احداث دو مجموعه مشارکتی در منطقه ۲و ۶ شهرداری اصفهان و ویژگی های این دو پروژه مشارکتی 
اظهار کرد: به لحاظ ارتقای سرانه تفریحی- ورزشی و نشــاط اجتماعی در منطقه ۲ شهرداری، احداث 
پردیس ورزشی غرب با مشارکت بخش خصوصی در دستور کار قرار گرفت که امیدواریم با بهره برداری 
از این پروژه، پس از ســال ها شــاهد توزیع متوازن خدمات و تحول حوزه ورزش در این نقطه از شهر 
باشیم. مســعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« افزود: احداث مجموعه مسکونی مشارکتی توتیا یک 
واقع در خیابان هزارجریب، اراضی چشــمه توتی، دیگر فراخوان اعلام شده شهرداری است که فرصت 
بسیار ارزشمندی برای فعالان حوزه ساخت وساز فراهم کرده است. مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری 
و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان گفت: این پروژه در تملک منطقه ۵ شهرداری این کلان شهر 
بوده و به نمایندگی از این شهرداری به فراخوان گذاشته شده است. حیدری با اشاره به سایر فراخوان های 
اعلام شده توسط این سازمان ادامه داد: شــانزدهم مرداد سال جاری آخرین مهلت زمانی شرکت در 
فراخوان احداث ســه مجموعه مسکونی مشارکتی در منطقه ۸ شهرداری اســت. وی با تشریح ابعاد 
و ویژگی های این سه پروژه مشارکتی خاطرنشان کرد: ســه مجموعه مسکونی مشارکتی، تندیس با 
زیربنای ۲۲۲ مترمربع، مجتمع مسکونی سامان با زیربنای ۱۸۲ مترمربع و مجتمع مسکونی مشاهیر 
با زیربنای ۴۵۰ مترمربع در منطقه ۸ و در خیابان شهید باهنر واقع شده است. حیدری گفت: منطقه ۸ 
شهرداری به لحاظ وسعت و جمعیت ظرفیت بالایی در جذب سرمایه گذاران بخش خصوصی و مشارکت 
شهروندان در توسعه شهری دارد. مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری 
اصفهان افزود: عموم شهروندان و فعالان بخش خصوصی می توانند از طریق پیام رسان ایتا به نشانی 

http://@city_opportunitys از این فرصت ها آگاهی پیدا کنند.

معاون شهردار اصفهان:

شهرداری به عنوان همکار برتر دانشگاه هنر اصفهان شناخته شد
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان با بیان اینکه طی سال های گذشته ارتباطات 
خوبی با دانشگاه هنر اصفهان توسط شهرداری برقرار شده است، گفت: این اقدامات موجب شده است 
تا شهرداری اصفهان از سوی وزارت علوم در سال گذشته به عنوان همکار برتر دانشگاه هنر انتخاب شود. 
سعید ابراهیمی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: موضوع تعاملات و ارتباطات با دانشگاه ها و مراکز علمی 
پژوهشی یکی از رویکردهای شهرداری است، از این رو دانشــگاه هنر اصفهان نیز یکی از این دانشگاه 
است. وی افزود: دانشگاه هنر در رشــته های مختلفی از جمله صنایع دستی، طراحی شهری، طراحی 
صنعتی و اقتصاد هنر فعال است و با حوزه کسب وکارهای شــهرداری اصفهان درباره هنر و گردشگری 
خیلی همسویی دارد. معاون برنامه ریزی و توسعه ســرمایه انسانی شهردار اصفهان با بیان اینکه طی 
سال های گذشته ارتباطات خوبی با این دانشگاه توسط شهرداری برقرار شده است، تأکید کرد: موضوعات 
حوزه نوآوری و فناوری، استفاده از ظرفیت پایان نامه های کارشناسی ارشد و دکترا، طرح های مشترک 
با شهرداری، اتاق های فکر موضوعی مورد نیاز و اقداماتی در حوزه پژوهش و فناوری از جمله ارتباطات 
شهرداری با این دانشگاه است. ابراهیمی با اشــاره به اینکه شهرداری اصفهان به عنوان همکار اجرایی 
و صنعتی برتر دانشگاه هنر اصفهان شــناخته و از طرف معاون پژوهشی وزارت علوم از علی قاسم زاده 
شهردار اصفهان تقدیر شده است، گفت: مجموعه این اقدامات، موجب شده است تا شهرداری از سوی 
وزارت علوم در سال گذشته به عنوان همکار برتر دانشگاه هنر انتخاب شود. وی ادامه داد: امیدواریم این 
همکاری های دوجانبه بتواند ظرفیت های علمی و اجرایی شهر و کلان شــهر را افزایش دهد تا بتوانیم 
اقدامات بزرگ تر و بهتری را برای شــهروندان انجام دهیم و همکاری های راهبردی بین شــهرداری و 

نهادهای علمی منجر به افزایش ظرفیت بهره وری و خدمات رسانی به شهروندان شود.

خبر روزاخبار

 رئیس ستاد اربعین شهرداری 
اصفهان خبر داد

کاشت درخت در شهر کربلا 
با نام شهدای اصفهان

رئیس ستاد اربعین شهرداری اصفهان اظهار 
کرد: سال جاری در مسیر پیاده روی اربعین 
 برنامه ریزی هایــی صــورت گرفته اســت تا 
 به نــام شــهدای اصفهــان درخت هایی در 

شهر کربلا کاشته شود. 
سیدمهدی عســگری در گفت وگو با »ایمنا« 
اظهار کرد: شــهرداری اصفهان در سال جاری 
همچون سال های گذشــته در شهر مقدس 
کربلا و پایانه مرزی چذابــه به زائران اربعین 
حسینی خدمات رسانی می کند. وی با بیان 
اینکه ۲۵ درصد نظافت شــهر کربلا در سال 
جاری به شهرداری این کلان شهر واگذار شده 
است، افزود: با هماهنگی های انجام شده، این 
مهم با همکاری تمام شهرداری های اصفهان 
انجــام خواهد شــد. رئیس ســتاد اربعین 
شهرداری اصفهان با بیان اینکه خدمات رسانی 
 شهرداری در شــهر کربلا از ۱۶ مرداد )امروز(

آغــاز می شــود و تا ۹ شــهریور ادامــه دارد، 
تأکیدکرد: این خدمات رسانی شامل اقداماتی 
از جمله نظافت، شست وشو، فرهنگ سازی، 
زیباسازی و ســایر موارد می شود. عسگری 
گفت: در ســال جــاری نیروهــای داوطلب 
برای اعــزام گزینش شــده اند و هر داوطلب 
را با نام یک شــهید اعزام خواهیــم کرد تا با 
یاد شــهدا مشغول خدمت رســانی به زائران 
اربعین حسینی شوند. وی خاطرنشان کرد: 
فعالیت شــهرداری در پایانه مــرزی چذابه 
نیز آغاز شده اســت و در حال حاضر عملیات 
نظافت و شست وشــوی مرز انجام می شود. 
عســگری گفت: حدود ۱۰۰۰ متر سایه بان در 
مسیر پیاده روی مرز چذابه نصب خواهد شد، 
همچنین مه پاش نیز در حال نصب است، این 
ابزار در راستای جلوگیری از گرمازدگی زائران 
نصب خواهد شــد، همچنین در سال جاری 
شهرداری امکان اسکان ۵۰۰ نفر در مرز چذابه 
را دارد. وی افزود: طبق دســتور استانداری، 
۱۳شهر بزرگ استان در راستای نظافت شهر 

کربلا به کمک شهرداری اصفهان آمده اند.

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان گفت: سامانه سفیر مهر ساعت ۲۳:۵۹ بیستم مرداد بسته خواهد شد. 
محمد پرورش در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: در حال حاضر ۴۶ هزار و ۸۰۰ نفر در سامانه ســفیر مهر ثبت نام و تعداد ۲۸ هزار و ۸۰۰ نفر نیز پیش پرداخت را واریز 
کرده اند. وی با تأکید بر اینکه سامانه سفیر مهر به نشــانی الکترونیکی  http://ssm.esftaxirani.ir ساعت ۲۳:۵۹ بیستم مرداد بسته خواهد شد، افزود: تمام 

افرادی که تا این زمان ثبت درخواست انجام داده و پیش پرداخت را واریز کرده باشند، می توانند از تسهیلات وام بدون بهره استفاده کنند. 
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان با بیان اینکه برای پشتیبانی سه شــماره تماس در سامانه ارائه شده است که از ساعت ۸:۰۰ 
تا ۱۳:۰۰ و از ساعت ۱۷:۰۰ تا ۲۰:۰۰ پاسخگوی متقاضیان است، ادامه داد: صرف ثبت نام در سامانه به معنای ثبت نام قطعی تلقی نخواهد شد، بلکه ثبت نام زمانی 
قطعی خواهد شد که پیش پرداخت واریز شود. پرورش تأکید کرد: واریز پیش پرداخت به معنای سرویس دهی نیست، بلکه درخواست ها باید توسط شرکت های 
حمل ونقلی بررسی شود و در صورت وجود هم مسیر، سرویس دهی تأیید می شود، پرداخت هرگونه وجه خارج از سامانه سفیر مهر ممنوع است، ارائه سرویس در 

شهر اصفهان تنها از طریق سامانه سفیر مهر خواهد بود.

مهلت ثبت نام در سامانه »سفیر مهر« و دریافت وام تا ۲۰ مرداد ۱۴۰۳

کمیته نظارتی 
شورای شهر اصفهان 

در منطقه ۱۴
کمیته نظارتی شورای اسلامی 
 شــهر اصفهــان در منطقــه

۱۴ شهرداری برگزار شد.

عکس خبر

عکس: ایمنا

در واکنش به انتقادات برخی اعضای شورا، مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان 
می گوید برخی از اعضای شورای شهر اصفهان برای تبرئه خود فرافکنی می کنند

چالشِ حق با کیه؟!
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مدیرعامل ســازمان پایانه های مســافربری شــهرداری اصفهان از 
فضاســازی و تبلیغات محیطی اربعین حســینی در محل پنج پایانه 

این کلان شهر خبر داد.
ابوالفضل توکلی در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره بــه گزارش فعالیت 
ستاد اربعین شــهرداری اصفهان اظهار کرد: با مشــارکت و همکاری 
اداره توسعه فرهنگ شهروندی سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری اصفهان مجموعه گالری های تصاویر فرهنگ شهروندی با 
موضوع بزرگداشت و فرهنگ سازی در ســفر اربعین و آداب سفر در 

پایانه های کاوه، صفه، جی، صمدیه و زاینده رود نصب شد.
وی افزود: همچنین با توجه به در پیش رو بودن ایام اربعین ســرور 
و سالار شــهیدان حضرت اباعبدا... الحســین )ع(، محوطه ، درهای 
ورودی و خروجی سالن شرکت های مسافربری، سکوهای مسافر، 
ساختمان پایانه های پنج گانه با نصب تبلیغات محیطی و فضاسازی به 
نشانه عشق، وفاداری و ارادت به حضرت سیدالشهدا )ع( آراسته شد.

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شــهرداری اصفهان تأکید 
کرد: این اقدام از طریق 84 ســازه، تابلوهای دو و سه وجهی صورت 

گرفت و نصب حدود 650 متر مربع بنر انجام شده است.
توکلی گفت: با توجه به آغاز سفرهای زیارتی اربعین حسینی از پایانه 
مسافربری کاوه این کلان شهر و مراسم اســتقبال از زائران، مجموعه 
تولیدات و تبلیغات محیطی توســط اداره توسعه فرهنگ شهروندی 
طراحی و در ســطح پایانه های مسافربری در راســتای فضاسازی و 
ترویج فرهنگ زیارت و آشنایی زائران به ســفر معنوی اربعین نصب 
شــد. وی ادامه داد: همچنین بســته فرهنگی با محتوای کتاب های 
آموزشی آداب زیارت و سلامت سفر اربعین توسط معاونت فرهنگی 
تهیه شده که در مراسم بدرقه و در ایام ســفر به زائران از پایانه ها اهدا 

خواهد شد.
مدیرعامــل ســازمان پایانه های مســافربری شــهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: در همین راســتا با هدف گرامیداشت محرم و صفر، 
برجسته ســازی عناصر و انتقال پیام عاشــورا و ایجاد فضای معنوی 
مناســب برای عزاداری، معابر، ســالن ها در پایانه ها با نصب تعداد 
زیادی پرچم لبیک یاحسین)ع( در اصلی ســالن ها، بیرق مشکی، 

پرچم ریسه ای، کتیبه و بنرهای پیام کربلا آذین بندی شده است.

رئیس روابط عمومی مخابرات منطقــه اصفهان گفت: بــرای آنکه از تمامی 
ظرفیت شرکت مخابرات در مسیر توسعه شــبکه بهره برداری استفاده شود، 
طرحی با عنوان نهضت جهادی توسعه شبکه فیبر نوری مخابرات ایران موسوم 

به نجما از سال 1401 در کشور و 1402 در استان اجرایی شد.
محمد جواد برمکی، رئیس روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان روز گذشته 
در حاشــیه بازدید از خبرگزاری »ایمنا« به مناسبت فرارســیدن روز خبرنگار 
اظهارکرد: مخابرات منطقه اصفهان توسعه شبکه فیبر نوری را که از سال 13۹5 
در منطقه اصفهان شروع و برنامه ریزی های توسعه شــبکه بر مبنای توسعه 
شبکه فیبر نوری و جایگزینی آن با کابل های مسی قدیمی است را در برنامه ها 

و همچنین در دستور کار خود قرار داده است.
وی ادامه داد: در حال حاضر اینترنت مبتنی بر فیبر نوری با نام تجاری تانوما به 
مشترکان عرضه می شود که مخابرات منطقه اصفهان به عنوان یکی از مناطق 

پیشرو در ارائه این سرویس در بستر فیبر نوری بوده است.
رئیس روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهــان تصریح کرد: طرحی با عنوان 
نهضت جهادی توسعه شبکه فیبر نوری مخابرات ایران موسوم به »نجما« از 
سال 1401 در مخابرات کشور و از ســال 1402 در استان اصفهان بهره برداری و 
افتتاح آن به منظور استفاده از تمامی ظرفیت شرکت مخابرات در مسیر توسعه 
شــبکه بهره برداری انجام شــد، حال با بهره گیری از تمام ظرفیت و پتانسیل 
شرکت، توسعه شــبکه صورت پذیرفت و اقدامات لازم برای اجرایی شدن آن 

انجام گرفته است.

برمکی در خصوص سامانه 2020 توضیح داد: مشترکین باند پهن مخابرات برای 
دریافت خدمات سرویس های مورد استفاده خود راه ها و درگاه های مختلفی 
دارند که یکی از آن درگاه ها تماس با شــماره 2020 اســت، این شماره توسط 
شاخص های ارزیابی که به وســیله مخابرات ایران وضع شده، رصد و ارزیابی 
می شود که در حال حاضر پاسخگویی این سر شماره در وضعیت بسیار مطلوبی 
است و استان اصفهان نیز جز استان هایی است که این شاخص های ارزیابی 
از جمله مدت زمان انتظار مشتری، میانگین زمان پاسخ، رفع مشکل در اولین 

تماس مشترک و بسیاری از شاخصه های دیگر را رعایت می کند.
وی ادامه داد: مخابرات منطقه اصفهان با توجه به حجم و تعداد مشــترکین 
باند پهن که چیزی بالغ بر یک میلیون مشترک دریافت سرویس از مخابرات 

هستند، وضعیت بسیار خوبی دارد.
رئیس روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان اظهــار کرد: راه های مختلفی 
برای دریافت خدمات پشتیبانی سرویس مشترکین وجود دارد که یکی از آن 
راه ها تماس با سر شماره 2020 است، مشترکین می توانند با مراجعه به درگاه 
اینترنتی، شناسه کاربری ســرویس خود بر پرتال مخابرات ایران و یا سامانه 
پارتاک، خدمات مورد انتظار خود مانند شــارژ، طرح تعویض ســرویس را به 
راحتی انجام دهند و نیازی به تماس با سر شماره نیست، هرچند که این سر 
شماره به واسطه شناخت گسترده ای که در این سال ها داشته است، به عنوان 
یک برند در سیستم پاسخگویی مخابرات شــناخته شده است و مشترکین 

بیشتر با این درگاه ارتباطی آشنا هستند.
 برمکی در خصوص دیگر راه هــای ارتباطی افزود: اســتفاده از کدهای مانند

 #2020 * نیز می تواند جایگزین تماس با ســر شماره شود و مشترکین قادر 
خواهند بود نیازهای سرویس خود را با روش های مختلف برطرف کنند.

وی با اشاره به نزدیک شدن به هفته دولت، اقدامات و طرح های که در این هفته 
انجام خواهد شد را عنوان کرد: مجموعه مخابرات در طول سال در سه مرحله، 
هفته ارتباطات در اردیبهشت که به واسطه روز جهانی مخابرات رقم خورده است، 
هفته دولت در تابستان و دیگری دهه فجر پروژه ها و طرح های مخابراتی آماده 
بهره برداری و افتتــاح خود را به عموم افراد جامعه عرضــه و رونمایی می کند 
که در این راستا به مناسبت هفته دولت ســال جاری، پروژه های مخابراتی از 
جمله توسعه پورت ها، افزایش ظرفیت سازی باند پهن و افزایش سوئیچ های 
مخابراتی در دســتور کار قرار دارد، همچنین طرح ها و پروژه های سایت های 
موبایل توسط اپراتور همراه اول در استان اصفهان در حال جمع بندی است و در 
آینده نزدیک تمامی این طرح ها و بهره برداری ها و به اطلاع عموم خواهد رسید.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان گفت: از مسئولین وزارت نیرو 
انتظار داریم که برق تولیدی به واسطه صنایع در شهرک های صنعتی را در اختیار خود 
این واحدها قرار دهند تا بتوانیم رقابت نزدیکی با سایر کشورها و واحدهای صنعتی 

داشته باشیم.
رسول سواری در گفتگو با »ایمنا« اظهار کرد: شرکت شهرک های صنعتی با دارا بودن 
80 ناحیه و شهرک صنعتی دولتی و 12 شرکت و ناحیه صنعتی غیردولتی حوزه فعالیت 
خود را برای حمایت از صنایع کوچک به ویژه در بخش نرم افزار تعریف کرده که با توجه 
به تحقق رشد و جهش تولید در کشور و استان، باید نگاه ویژه ای به فعالیت در بخش 
نرم افزار داشته باشــیم. وی افزود: در حوزه فن بازار منطقه ای، شرکت شهرک های 
صنعتی اصفهان جز استان های برخوردار بوده که با ایفای نقش تسهیلگر در عرضه و 
تقاضای فناوری، برگزاری نشست های متعدد بین شرکت های دانش بنیان و نواحی 
صنعتی، مجری نشســت های تبادل فناوری، مجری تورهای تخصصی فناوری و 

همچنین ترویج و انتشار اطلاعات فناوری در بخش صنایع کوچک فعالیت دارد.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان ادامه داد: با کمک به فضای 
تجاری ســازی مانند حضور در نمایشــگاه های تخصصی، تأمین مالی و تسهیلات 
مربوط به فناوری به واحدهای دانش بنیان همچنین مشاوره های حقوقی، ارزیابی و 
رصد فناوری و طرح های توجیهی کسب و کار نیز بخش دیگری از تسهیلگری شرکت 

شهرک های صنعتی اصفهان رقم می خورد.
سواری تصریح کرد: خدمات مشاوره ای شرکت شــهرک ها در ارتباط با بازار، توسعه 
بازار، مباحث حقوقی واحدهای صنعتی، بخش های منابع انسانی همچنین حوزه 
تکنولوژی و مباحث استاندارد در غرفه شرکت در نمایشگاه تخصصی صنعت اصفهان 
با حضور مشاورین مختلفی انجام شد و 50 مشاور نیز در شرکت شهرک حضور فعال 
دارند که با بررسی مسائل مختلف، راهکارهای عملیاتی و مشاوره ای ارائه می شود تا 
به ارتقای سطح کیفی در بخش های مختلف شرکت ها کمک شایانی ارائه شود.وی 
عنوان کرد: شرکت شهرک های صنعتی با نگاه بهره وری و استفاده از ظرفیت های خالی 
اقدامات برجسته در مدیریت داخل واحدهای صنعتی به ویژه بخش انرژی که امروز 
به عنوان یک چالش در صنایع کوچک با آن روبه رو هستیم را انجام داده تا صنایع با 

مشکلات کمتری در ارتباط با برق روبه رو شوند.

شهرک فناوری یکی از بخش های مورد توجه ویژه شرکت شهرک های صنعتی 
استان اصفهان

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان با اشاره به اینکه شهرک فناوری 
یکی از بخش هایی است که شرکت شهرک های صنعتی در آن فعالیت ویژه ای دارد، 
افزود: واحدهای دانش بنیان و شرکت های فناوری که برای تجاری سازی و تولید 
محصول نیاز به زمین در شــهرک های صنعتی دارند، حــدود 30 پلاک زمین برای 
ساخت واحدهای کارگاهی با مساحت 288 متر مربع را برای شرکت های دانش بنیان 
 استان در نظر گرفته ایم که پس از احداث و تکمیل به صورت استیجاری در اختیار آنها 

قرار خواهد گرفت.
سواری بیان کرد: شرکت شهرک های صنعتی متولی ایجاد شهرک های صنعتی در 
استان است و برنامه چهار ساله از ابتدای دولت ســیزدهم در دستور کار قرار دادیم 
که بخش عمده ای از برنامه ها عملیاتی شده و امروز بسیاری از تعهداتی که در حوزه 
زیرساخت از سنوات گذشته نیز باقی مانده بود، اجرایی شده که امیدواریم بتوانیم در 
حوزه زیر ساخت، تمامی خدماتی شهرک ها در ادوار گذشته را به واحدهای صنعتی و 
کارآفرینان و سرمایه گذاران ارائه دهیم. وی اولویت توسعه را شهرک های تخصصی 
عنوان کرد و افزود: اســتان اصفهان در بخش های مختلف ظرفیت های خوبی دارد 
که توسط خوشه ها شناسایی کردیم و مطالعات لازم انجام شد و امروز در مرحله ای 
 هستیم که باید این خوشــه ها را حمایت کنیم که در دو حوزه نرم افزار و سخت افزار

به آنها کمک کردیم.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان اظهار کرد: در حوزه سخت افزار 
که توسعه شهرک تخصصی پوشاک را در دستور کار قرار دادیم که مراحل نهایی برای 
واگذاری را طی می کند همچنین شهرک فرآوری عناصر معدنی در محور شرق استان 
جانمایی شده و پتانســیل های خوب معدنی در اســتان های مجاور وجود دارد که 

می تواند به یک شهرک ملی تبدیل شود و 12 هزار زمین فریز کردیم، حدود 2000 هکتار 
طرح ارائه شده و فاز اولیه در 200 هکتار عملیاتی شده و پروژه ها در حال اجرا است که 

امیدواریم در آینده نزدیک واگذاری به واحدها و صنایع انجام شود.

انتقال ریخته گری ها در ســطح شهر اصفهان و شــهرهای حومه به شهرک های 
صنعتی

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان انتقال ریخته گری ها در سطح 
شهر اصفهان و شهرهای حومه به شهرک های صنعتی را یکی دیگر از اقدامات شرکت 
شهرک ها دانست و ادامه داد: ساماندهی ریخته گری ها به عنوان یک صنعت تخصصی 
در جهت رفع آلایندگی از کلان شهر اصفهان در حال انجام است همچنین در رابطه با 
 کارگاه های موزاییک ســازی اصفهان، طرحی را در شهرک بزرگ پیاده سازی کردیم

تا به این شهرک منتقل شوند.

سواری با اشاره به تخصیص زمین به شهرک تخصصی طلا اظهار کرد: در حال حاضر در 
مرحله واگذاری زمین از راه و شهرسازی به شهرک تخصصی طلا هستیم و خدمات را 
برای آنها آماده سازی می کنیم. وی افزود: ایجاد شهرک طلا و جواهر استان اصفهان 
به این لحاظ ضروری اســت که وضعیت واحدهای صنوف مرتبــط با طلا، جواهر و 
 ســنگ های قیمتی ســاماندهی شــوند. همچنین طلا و جواهر در استان اصفهان 
یک صنعت قابل توجه است؛ به گونه ای که حدود 60 درصد از مصنوعات طلای کشور 

در اصفهان تولید می شود.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی اســتان اصفهان خاطرنشان کرد: در بخش 
صادرات و کنسرســیوم ها به صنایع کوچــک کمک می کنیم تا به عرصــه بازارهای 

بین المللی وارد شوند و ارزآوری مناسبی برای اقتصاد استان و کشور داشته باشند.

تولید برق همگام با افزایش واحدهای صنعتی نبوده است
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان با اشاره به ناترازی برق در صنایع 
عنوان کرد: در نگاه اول به بخش صنعت، متوجه افزایش تعداد واحدهای صنعتی در 
کشور و استان اصفهان می شویم که در این راستا تولید برق همگام با این پیشرفت 
نبوده و ناترازی در بخش انرژی پیدا کردیم که می توان یکی از عوامل ناترازی برق را 
رشد واحدهای صنعتی معرفی کرد و از طرفی دیگر واحدها صنعتی، برق محور هستند 
و ماشین آلات برق بیشتری مصرف می کنند که با وجود کمبود نیروی انسانی، بار این 
موضوع را دستگاه ها باید جبران کنند به همین جهت در مجموع مصرف برق واحدهای 
صنعتی رو به افزایش است و از طرفی تولید با مشکلات خاص مواجه است و باید با 
ایجاد بهره وری و تولید برق تجدید پذیر که در مجاور شهرک ها به زودی اجرا می شود، 
به واسطه واحدهای صنعتی به وسیله نیروگاه های CHP این کسری برق را جبران 
کنیم »CHP مخفف عبارت Combined Heat and Power است به معنای تولید 
همزمان دو نوع انرژی«. سواری عنوان کرد: با توجه به اینکه قطعی برق هزینه های 
در گردش تولید را افزایش می دهد و به ناچار این افزایش نیز به مصرف کننده نهایی 
تحمیل می شود از مسئولین وزارت نیرو انتظار داریم که برق تولیدی به واسطه صنایع 
در شهرک های صنعتی را در اختیار خود این واحدها قرار دهند تا بتوانیم رقابت نزدیکی 

با سایر کشورها و واحدهای صنعتی داشته باشیم.

رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان گفت: راه توســعه اصفهان هنر و دارایی های فکری و اجتماعی و هنری 
این دیار است. به گزارش »مهر«، زاهد شفیعی در نشســت خبری با بیان اینکه طی یک سال اخیر اندیشکده 
گردشــگری و صنایع خلاق اصفهان با تلاش جهاد دانشــگاهی راه اندازی شــد، اظهار کرد: این اندیشکده بر 
زیرساخت های حقوقی گردشــگری کار می کند. وی افزود: نگاه من، جهاد هنر است؛ از این رو معتقد هستم 
باید برای صنایع دستی و هنری که می تواند مزیت رقابتی ایجاد کند با تمرکز بر مختصات و دارایی های این شهر 
برنامه ریزی کرد.  رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان با اشاره به اینکه دانشگاه هنر مرجع فعالیت های هنری 
است، ابراز کرد: هنر حوزه ای است که هرقدر در زمینه آن کار شود، کم است از این رو اندیشکده را در حوزه هنری 
جوار پل خواجو راه اندازی کردیم که توفیقات ارزشمندی برای تجاری سازی صنایع هنری دارد. شفیعی با بیان 
اینکه راه توسعه اصفهان، هنر و استفاده از دارایی ها و ســرمایه های فکری و اجتماعی و هنری این دیار است، 
گفت: جهاد دانشگاهی تفاهم نامه ای با دانشگاه هنر منعقد کرد برای اینکه هنر را اقتصادی کنند. وی ادامه داد: 
سال گذشته طرح جامع گردشگری استان که نقشه راه توسعه گردشگری اصفهان را مشخص می کند، به همت 
جهاد دانشگاهی تدوین شد زیرا تاکنون کمتر توانستیم از این حوزه بهره ببریم و طرح جامع نگاه عالمانه به حوزه 

گردشگری دارد. رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان، گردشگری را علم دانست و گفت: فاز یک این طرح تمام و 
وارد مرحله پیشران و سرمایه گذاری شده است. شفیعی با اشاره به اینکه تدوین سند جامع صنایع دستی استان 
اصفهان در جهاد دانشگاهی شروع شده است، خاطرنشان کرد: اصفهان شهر خلاق صنایع دستی است و موضوع 
تجاری سازی صنایع دستی از جمله مسائلی است که در طرح در دست تهیه جهاد دانشگاهی مورد توجه است.

وی با بیان اینکه متأسفانه کثرت ساخت ها و تنوع مطالب و موضوعات در این زمینه چالش زا بوده است، به تهیه 
سند توسعه روستایی اصفهان در جهاد دانشگاهی اشاره کرد و گفت: تدوین این سند رو به پایان است و اگر قرار 

باشد در توسعه روستایی استان منابعی توزیع شود باید نگاهمان به این برنامه باشد زیرا تاکنون بسیاری منابع 
در روستاها توزیع شده اما نتیجه مطلوب را نداشته است. رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان افزود: سند 
توسعه روستایی اصفهان رویکرد تسهیلگری و توانمندسازی اکوسیستم های پویا و نوآورانه در روستاها را دنبال 

می کند و سندی ارزشمند خواهد بود. 
در ادامه ابوذر پور مدنی، رئیس جهاد دانشگاهی واحد صنعتی اصفهان با اشاره به فعالیت های گروه های علمی 
این بخش از جهاد دانشگاهی، گفت: یکی از گروه های باسابقه ما گروه ژئوشیمی است که بر اکتشاف و فرآوری 
مواد معدنی و آب فعالیت می کند. به گفته وی، برای نخســتین بار در کشور فرآوری ماده معدنی لیکا از منابع 

معدنی کم عیار در جهاد دانشگاهی اصفهان انجام شده و اکنون در مرحله جذب سرمایه گذار است.

طرح های فرآوری ضایعات کشاورزی در مرحله تجاری سازی
 رئیس جهاد دانشگاهی واحد صنعتی اصفهان ادامه داد: با توجه به مشکلاتی که در زمینه آب در استان و کشور 
داریم طرح مطالعاتی اکتشــاف آب های ژرف را انجام دادیم که خوشبختانه به نتیجه رسیده است. پور مدنی 
خاطرنشان کرد: چند سالی است در زمینه فرآوری ضایعات کشاورزی فعالیت می کنیم زیرا متأسفانه در کشور 
از این نهاده ها و منابع به خوبی استفاده نمی شود.وی افزود: چند طرح برتر در زمینه ضایعات کشاورزی انجام 
شده و اکنون در مراحل تجاری سازی است که یکی از آنها تولید نشاسته های اصلاح شده بوده که مورد استفاده 

در صنایع غذایی، آرایشی و بهداشتی است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان:
وزارت نیرو، برق تولیدی صنایع را در اختیار خود واحدها قرار دهد

رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان:
هنر، راه توسعه اصفهان است

در آستانه سفرهای اربعین صورت گرفت
تبلیغات محیطی و فضاسازی ۵ پایانه مسافربری شهر اصفهان

رئیس روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان خبرداد
شبکه فیبر نوری جایگزین کابل های مسی در مخابرات اصفهان
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